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ZÁPIS 
z 8. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 07. 12. 2015 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
Přítomno: 18 
Omluveni: Tomáš Makovický 

Přišli později: PharmDr. Marie Strieglerová (16.10 hod.), Bc. Karel Široký (16.12 hod.) 
Zapisovatelé: Ing. Bc. Lucie Vyžrálková, Ing. Pavel Vavřina  
 
Ověřovatelé zápisu: Ing. František Šlapanský, Ing. Milan Jelínek 
Návrhová komise: Mgr. Petr Lang, Mgr. Michaela Oliwinská, Marie  Štolpová, Mgr. Jan Košíček 
  
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
8. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.04 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je pří-
tomno 18 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů.  
 
Starosta – z dnešního zasedání se omluvil pan Makovický. Předpokládám, že pan Procházka Pavel  
a paní doktorka Strieglerová se dostaví v průběhu toku času. A, pan Široký přijde také. Mgr. Lang –  
je na cestě z Brna. Starosta - Takže ten počet jsem spočítal špatně. Ing. Lang – už je tady. Starosta – 
ano, pan Procházka už je tady. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. K programu sděluji následující. Poprosím Vás, abyste v dneš-
ním programu bod č. 15, tzn. Ceny dodávaných energií v roce 2016 a bod č. 9, tzn. Schválení územní 
studie Novosady Moravský Krumlov a regulativu zástavby RD v ulici Luční, Polánka, přesunuli  
za bod č. 4. Bod č. 15 bude první bod, bod č. 9 bude bod druhý a následovat bude bod č. 5. Čili se nám 
to takhle následně přečísluje. Další úpravy nenavrhuji. V dodatečných materiálech, v této složce, Vás 
poprosím, abyste si ji rozdělali. Máme tu nejprve pozvánku na 9. zasedání ZM, které se bude konat 
příští týden ve středu, v průběhu zasedání ZM pochopíte proč. Dále je zde odpověď na dotaz Ing. Šla-
panského ohledně sochy Rudoarmějce. V tomto je zpracovaná geneze s návrhem usnesení, že ZM bere 
na vědomí předloženou informaci o stavu řešení obnovy Sochy rudoarmějce v majetku města Morav-
ský Krumlov. Čili, v průběhu zasedání se na ni Ing. Šlapanský může podívat a domluvíme se na dalším 
postupu. Je zde Kupní smlouva a především…prosím Vás, máte zde seznam … je zde 5 materiálů 
s různými přílohami. Jedná se o problematiku, kterou dnes zde otevřeme a o genezi problému, se kte-
rým nás seznámím v bodě č. 19. Tzn., teď v bodě č. 5. Vítám zde zástupce společnosti Doucha a Šiko-
la a ze společnosti Amper Market a.s., kteří následně budou k problematice v bodě č. 5 hovořit. Táži  
se nyní, zda má někdo nějaké doplnění k programu? Nevidím přihlášku. Čili, budeme hlasovat o pro-
gramu.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
ZM bere na vědomí předloženou informaci o stavu řešení obnovy Sochy rudoarmějce v majetku 
města Moravský Krumlov. 
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Ing. František Šlapanský, Ing. Milan Jelínek 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Mgr. Petr Lang, Mgr. Michaela Oliwinská, Marie  
Štolpová, Mgr. Jan Košíček  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Starosta - Zápis z minulého jednání zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny 
žádné připomínky a je připraven k nahlédnutí, poté bude uložen do archivu.  
 
Příchod PharmDr. Marie Strieglerová – 16.10 hod. nyní zastupitelů celkem 19.  
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2. Interpelace 
Starosta – na minulém ZM bylo na vše odpovězeno. Interpelace, které byly vzneseny, byly splněny. 
Nyní otevírám bod. Ing. Jelínek – nevím, zda je pravda, co řeknu nebo ne. Dozvěděl jsem se, že od-
chází pan Kabelka. A tak bych se chtěl zeptat. Protože, ze svého pohledu ho vidím jako člověka, který 
nejlépe zná za ty roky obecní majetek, jeho stav … budov, komunikací … čehokoliv. Tak, z mé strany 
si myslím, že je to v neprospěch pro město. Jestli s ním bylo jednáno nebo ne. Když mi jako zastupite-
lé jsme tu rozhodovali o tom, jak se uspořádá SMM, tak jsme na něj všichni mysleli. Že by byly mož-
nosti, v útvaru investic, na SMM dle nějaké struktury, to je jedno jak. Tak bych byl rád, kdyby mi  
na to byl schopen někdo odpovědět, jaká je s panem Kabelkou situace. Starosta – nejprve odpovím. 
Jedná se pracovněprávní vztah, který uzavřel zaměstnanec města s ředitelem PO a nám jako zastupite-
lům o tom nepřísluší … příliš do toho jakoby nahlížet. Souhlasím s tím, co jsi řekl, ale v této chvíli  
si myslím, že jsme se k panu Kabelkovi zachovali velice férově. Prosím pan ředitel. Pan Čemerka –  
s panem Kabelkou jsem jednal asi 5x. Navrhl jsem mu různé varianty, jak by mohl pokračovat v nové 
organizaci, která vznikne. Všechny odmítl. A sám od sebe přišel s tím, že prostě nechce pokračovat  
a chce skončit. Jednal s ním i pan místostarosta, může Vám to potvrdit. Nabídl jsem mu několik pozic. 
Žádnou nepřijal. Starosta – pokud se bude chtít přihlásit na radnici do nějaké pozice, je zde jasně vy-
hlášeno VŘ, do kterého se může přihlásit. Tak jako každý. VŘ probíhá naprosto otevřeně. Ing. Pro-
cházka M. – já bych tady měl takovou poznámku k dětskému hřišti v Polánce. Prvně chci poděkovat, 
že vůbec tam je nebo, že se podařilo je vybudovat, ačkoliv se ten termín z června nakonec posunul  
až na začátek listopadu. Nicméně bych se chtěl zeptat, občané se ptali, proč tam vůbec není pískoviště, 
v tom jakoby dětským hřišti a druhá věc, co je zajímalo, proč jakoby se to dětský hřiště zamyká? Nebo 
respektive, kdo vůbec rozhodl o tom, že se bude zamykat, že to bude pod zámkem? Starosta – začnu 
od konce. Zamyká se proto, aby nebylo devastováno s tím, že jsme se přece domlouvali se všemi těmi 
rodiči, co tam byli, že klíče si rozmnoží mezi sebou nebo budou uloženy v hospodě s tím, že se to za-
myká proto, aby tam nikdo nechodil a nedevastoval to. Aby si prostě za to rodiče zodpovídali sami. 
Čili, my ho samozřejmě můžeme nechat otevřené, ale pak předpokládám, že ti, co budou čekat na au-
tobus na autobusové zastávce, která je hned vedle, tak by mohlo dojít k likvidaci. Proč tam není písko-
viště? No protože si ho nevybrali. Jakoby, kdyby řekli, že tam chtějí pískoviště, tak bychom tam pís-
koviště udělali. Čili, v téhle chvíli poprosím Ing. Stejskalovou a pana Čemerky, abychom si zapamato-
vali, že na jaře … myslím si, že to pískoviště umíme dokoupit a dát ho tam. Problém je s hygienou  
u toho písku, protože to se musí zakrývat tak, aby tam nechodili kočky a psi. Zamyká se to proto, aby 
se to hřiště nedevastovalo. Pokud … můžeme udělat 20 klíčů, které si ti rodiče budou předávat. Ing. 
Stejskalová – už byly předaný. Tajemník – to už je udělané. Ing. Procházka M. – jsou, jenom pros-
tě, někteří se ptali, proč se to jakoby vůbec zamyká. Já jsem říkal, že se tady zeptám, jste jim odpově-
děli. Starosta – pokud to hřiště necháme otevřené, tak se tam nemusel dělat plot, a pak ale dojde velmi 
rychle k likvidaci z, nám oběma, známých důvodů. Ing. Procházka M. – jasně. Dobře. Děkuju. Mgr. 
Lang – já mám pět bodů. Jestli bych teda mohl každej zvlášť? První věc – situace ohledně hlasování 
do Kontrolního výboru. Jestli to už nějak proběhlo? Nebo se to uzavřelo? Starosta – v této chvíli není 
hlasování uzavřeno z toho … ne, hlasování je uzavřeno, proběhlo na ZM s tím, že není odpovězeno,  
ta zpětná vazba, kdo jak hlasoval jmenovitě. Já chápu, že je to pro Vás … že to požadujete, ale v této 
chvíli to Ing. Vyžrálková zkompletuje a bude se ptát těch lidí, od kterých nemá zpětnou vazbu, jakým 
způsobem hlasovali. Jen konstatuji, že návrh usnesení nebyl odsouhlasen. Tzn., Ing. Šotner se nestal 
členem Kontrolního výboru – 10 lidí bylo pro, 10 lidí se myslím zdrželo. Mgr. Lang – druhý bod – 
chci se zeptat, kdy se bude opravovat silnice pod hřbitovem, myslím tím Rakšickým. V minulém vo-
lebním období byla slíbena oprava. Tak jestli se to nějakým způsobem pohlo?  
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Starosta – nevím, kdy se bude opravovat ulice pod hřbitovem. S tím, že je v investičním, v nějakém 
„zásobníku“ je to tak, že my v roce 2016 bychom rádi opravili hřbitov ve městě, připravili pozemky 
pro možnost vybudování smuteční síně u hřbitova v Rakšicích a s tímto vybudováním smuteční síně 
bychom opravili i tu ulici v Domcích. Předpokládám, že na to se ptáte. Tam ty čtyři domky jsou pro-
blémové, my to samozřejmě víme. V téhle chvíli se dělaly ulice, po kterých chodí více lidí než čtyři 
RD. Mgr. Lang – třetí bod – to stejné, oprava parkoviště za cukrárnou. Jestli by bylo možné opravit? 
Nebo se s tím alespoň počítá? Starosta – co to je parkoviště za cukrárnou? Mgr. Lang – bývalé gará-
že pekárny. Nevím, jak to popsat. Starosta – tohle parkoviště je v úmyslu opravit kompletně s celou 
ulicí Palackého, kde vznikne parkoviště s pevným povrchem u Sokolovny. Dále, v těchto místech, by 
měla vzniknout různá parkovací stání podélná, vedle komunikace s tím, že se v určitých místech zúží 
chodníky a zároveň se „zjednosměrní“ celá dopravní situace na náměstí. Protože je velký problém 
vjezd u růžku, kdy, pokud se vjíždí od Gymplu jakoby k radnici, tak je to problém, že se tam potkávají 
často auta a nedej bože, když naváží pivo, tak se tam nedá projet. A ještě tam je problém, že tam vy-
chází studenti ze Střední odborné školy. Ano, pamatuje se na to, ale v této chvíli čekáme na přesné 
podmínky vyhlášení dotačního programu … jestli by se ulice Palackého, náměstí Klášterní, Růžová, 
Komenského … mohly by dát do dotačního titulu, který je na to vyhlášen. Čili, ano, tohle parkoviště 
samozřejmě … víme o něm, problém je i ta spojnice mezi tímto parkovištěm a náměstím kolem bývalé 
sýpky. Zase opravit sýpku bychom taky rádi, ale není z čeho a jak. Mgr. Lang – čtvrtým bodem,  
je oprava fasády KB. Na minulém či předminulém ZM jsem se ptal, kdy by měla být fasáda opravena. 
Mělo to být do konce listopadu. Zatím se tak nestalo. Je tam nějaký problém? Pan Čemerka –  
30. 11. 2015 byl termín dokončení. Před 14 dny se prudce ochladilo, došlo k nějakým povětrnostním 
změnám, nebylo možné aplikovat technologii na fasádu, co se týká barvy. Takže jsme to zastavili. 
Můžete na to nahlédnout, pokud Vám to tu pan starosta dovolí, do stavebního deníku. Bylo to na naši 
žádost. Mgr. Lang – dobře, děkuju. A poslední dotaz … má oblíbená agentura jedna paní povídala, 
opět si ji neodpustím. Je to podle mě závažná věc, protože se mě lidé dotazují, nyní přímo či nepřímo 
přes ostatní členy strany, že ředitel SMM nebo Služeb města nebo jaký bude název v budoucnu, nemá 
čistý trestní rejstřík. Zda ho tedy má nebo nemá? Nedokáži jim na to nijak odpovědět. Bylo by možno 
říct, zda pan Čemerka má čistý trestní rejstřík či nemá. Pokud nemám na tuto otázku právo nebo ne-
musí mi být zodpovězena, tak dát do zápisu, že to nemůžu vůbec vědět. Spravuje značnou část, značný 
majetek a … tohle bych potřeboval vědět. Starosta – nečekáte, že Vám odpovím hned. Tohle musím 
zkonzultovat. Tohle je soukromá věc. V době podání žádosti nebo … výběrového řízení byl trestní 
rejstřík čistý, bezproblémový a já to nyní musím s panem ředitelem zkonzultovat. Tajemník – bylo  
to součástí přihlášky … Mgr. Lang – já jsem u VŘ ani jiný člen naší strany nebyl … Starosta – 
v době konání VŘ samozřejmě trestní rejstřík byl čistý. Jako k tomu nemám víc co dodat.    
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
Starosta – máte předložený soupis úkolů a usnesení s tím, že v následujícím budou provedeny zase 
úpravy a změny, některé věci vypuštěny, které tam již nepatří. Standardním postupem.  
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
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4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města 

 
Starosta – veškerá usnesení jsou poměrně jasná. Snažíme se to psát tak, aby to bylo jasné všem  
a zřejmé, o co se jedná. Otevírám rozpravu. Mgr. Lang – usnesení 20, RM schvaluje, bod č. 8 – Opra-
va hasičské zbrojnice, co se bude opravovat? Starosta – opravovat se budou v této chvíli vrata s tím, 
že střecha a podlaha se budou opravovat v příštím roce, kdy budeme žádat o dotaci z JmK. Mgr. Lang 
-  Usnesení 21, RM schvaluje, bod č. 21 – chci se zeptat, bylo nějaké VŘ? Starosta – ne, na trhy VŘ 
není. V takové věci se VŘ v žádném roce nekonalo. Jde o následující smlouvu. Bavili jsme se o pod-
mínkách finančních, jestli ano nebo ne. Mgr. Lang – ještě taková poznámka. Nebylo by rozumnější 
tuhle agendu, kdyby si město zařídilo - odborem kultury, MěKS - abychom to nemuseli takhle zpro-
středkovaně řešit. Zda by si město tohle nemohlo zařizovat samo. Starosta – pane magistře, vzhledem 
k tomu, že už tato debata proběhla několikrát a tohle se v této chvíli jeví, jako nejjednodušší varianta, 
jsme v této variantě. Pokud máte k tomu nějaký … jakým způsobem by se to dalo navrhnout, máte  
tu možnost předložit do ZM materiál, zpracujte ho, nachystejte. V této chvíli není problém, abychom 
se tím zabývali. My to vidíme jako nejjednodušší situaci, jak uspořádat každý měsíc trhy. Zrovna zítra 
jeden bude probíhat.   
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.  
 
Příchod Bc. Karel Široký – 16.12 hod. nyní zastupitelů celkem 20. 
 
Starosta – materiál č. 5. Poprosil jsem Vás, aby jste si vzali materiál č. 15 + materiály, které jsou před-
loženy v dnešních dodatečných materiálech. Jedná se o ceny dodávaných energií v roce 2016. Ve chví-
li, kdy jsme předkládali tento materiál, tak jsme netušili, co se během minulého týdne všechno stane.  
V … to Vás poprosím, aby jste si vzali seznam (přílohu č. 1), tento materiál z dodatečných materiálů. 
Dostali jsme od zástupce společnosti Amper Market, který je zde přítomen, email, ve kterém nás in-
formuje o soudním usnesení, které je vedeno proti společnosti Energie pod kontrolou s tím, že nám 
zasílá návrh smluv, abychom přešli ke společnosti Amper Market, kterou zde zastupuje pan … právník 
společnosti Doucha a Šikola, právník Amper Marketu. První věc máte vysvětlenou … dodávky 
elektřiny do Vašich odběrných míst s tím, že rozhodnutí soudu, které máte předloženo, je tam zde 
prázdný papír a to protože jsme vynechali 22. stran textu, kde byly uvedeny firmy, kterých se daný 
problém týká. Další materiál, který k tomu máte - Seznam příloh materiálu č. 2 – Odvolání proti roz-
hodnutí soudu o na předběžné opatření proti Energii pod kontrolou, právě tato společnost vznesla. Ma-
teriál č. 3 – je reakce advokátní kanceláře Šopák, ve kterém, a tohle si prosím rozdělejte, je to tento 
materiál, kdy město Moravský Krumlov k rukám zástupce společnosti Amper Market, se vyjadřuje 
následujícím přípisem. Jedná se o konkurenční boj dvou firem, kdy dvě firmy proti sobě vznáší různé 
podněty, které musí řešit soud a město Moravský Krumlov odmítá být v tomto sporu jakýmkoliv vaza-
lem a jakýmkoliv vydíraným subjektem a to z jedné strany i z druhé strany. Proto město Moravský 
Krumlov, a je potřeba, aby jste si to uvědomili, město Moravský Krumlov řádně a včas platí vždy své 
závazky i vůči energetickým společnostem. Nebylo zatím jeden jediný den prodlevy. To by si nikdo 
z naší strany nedovolil. Čili, výhružka ze strany společnosti Amper Market, že nám budou odpojeny 
naše odběrná místa, mě velmi nadzvedla. Proto jsem velmi ostře mluvil se zástupcem společnosti Am-
per Market i s ředitelem této společnosti. Samozřejmě jsem velmi ostře mluvil se zástupcem Energií 
pod kontrolou, kdy je velmi neseriózní vůči městu Moravský Krumlov jakýkoliv … jakákoliv výhruž-
ka vůči městu Moravský Krumlov.  
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Ing. Procházka, MSc. – bylo by dobré uvést, co se vůbec děje. Ty o něčem mluvíš a my nevíme  
o čem. Spíš říct, co se děje, a pak to začít komentovat. Starosta - takže to vezmu ještě jednou od za-
čátku. Společnost … město Moravský Krumlov je v této chvíli smluvně vázán se společností Energie 
pod kontrolou na platbu a odběr elektrické energie. Energie pod kontrolou v podstatě pro město Mo-
ravský Krumlov soutěží energie. Energie pod kontrolou odebírá elektřinu od společnosti Amper Mar-
ket a.s.. S tím, že s největší pravděpodobností zde nedochází k platbě od Energie pod kontrolou se spo-
lečností Amper Market a Amper Market tyto dodávky přesto městu Moravský Krumlov + dalším part-
nerům platí. Pí. Kočí – dodává. Starosta – platí. Tzn., v této chvíli Amper Market řekla,… společnost 
řekla, že nebude již dále dodávat energii, že odpojí naše odběrná místa, protože za ně nedostává zapla-
ceno. Jestli dostává zaplaceno nebo nedostává zaplaceno je … musí rozhodnout soud a město Morav-
ský Krumlov by v tom nemělo být vydíraným subjektem. Máte předloženy materiály, které ten týdenní 
spor řeší. Nebo řeší, zatím sděluje stanoviska různých, obou dvou stran. Pokud jsem to neřekl srozumi-
telně, tak je to proto, že jsem ve sporu ponořen necelý týden a je možné, že předpokládám, že něco víte 
a je možný, že nevíte. Jsou zde přítomni zástupci, jak společnosti, tak Energie pod kontrolou. Oni Vám 
řeknou k dané situaci svoje. Pane tajemníku, poprosím Vás teď o doplnění … řekl jsem to srozumitel-
ně nebo ne? Když tak to doplň. Tajemník – základní problém je v tom, že je tady dopis o možném 
odstřižení města od energie, města včetně PO, včetně soukromých subjektů, které byly napojeny  
na dodavatele Energie pod kontrolou, pro dodávky energií, na základě přípisu firmy Amper Market.  
A teď se řeší, kdo z těchto dvou firem, jestli Energie pod kontrolou nebo Amper mají pravdu a na které 
straně ta pravda je. To řeší soud, mimo nás. Ale je možné, jako konkrétní dodavatel Amper Market, 
může „zabezpečit“ odstřižení proudu pro všechny tyto subjekty, na ně napojené, do konce roku. A to-
hle to bere město jako výhružku, jakoby vydírání, my jsme koncový uživatel služby a odběratel a ne-
máme co být bráni jakoby rukojmí do tohoto sporu, který existuje mezi Best price energy, nebo teda 
Energie pod kontrolou a mezi firmou Amper Market. Ing. Procházka, MSc. – to znamená, že ve chví-
li, kdy to odstřihnou, my si můžeme vybrat, koho chceme, protože mi platíme a služba není dodávána? 
Starosta – samozřejmě, že my nechceme, abychom byli odstřiženi. Vzhledem k tomu, že … nedovedu 
si představit, že jsme odstřiženi. Ještě jednou … jedná se, z mého pohledu, … město Moravský 
Krumlov odebírá elektrickou energii, tu máme vysoutěženou přes Energie pod kontrolou. S ní máme 
uzavřený smluvní vztah. Pokud … a tomu Energie pod kontrolou řádně platíme. Energie pod kontrolou 
nakupuje elektřinu od společnosti Amper Market, mezi nimiž nyní dochází ke sporu o platbu. Amper 
Market nám přímo poslal dopis s tím, že nám sděluje, že nám odstřihne energii, protože za tohle nedo-
stává zaplaceno. Po nějaké komunikaci zmírnili tento výrok s tím, že předpokládám, že odstřižení 
energie nedojde. A abychom se z toho nějakým způsobem mohli dostat, proto je svoláno na příští tý-
den ZM, které musí rozhodnout … vzhledem k tomu, že jsme ten materiál dostali během minulého 
týdne, středa, čtvrtek, tak jsme nebyli schopni zajistit ještě dostatečný materiál pro naše jakákoliv roz-
hodnutí. Proto je svoláno ZM na 16. 12. 2015, kde se budeme zabývat tímto bodem. Nyní poprosím  
o krátké vyjádření. Zástupce společnosti Amper Market - Dobrý den. Vážení občané tohoto města. 
Děkuji Vám za pozvání, panu starostovi, že mě pozval na Vaše ZM. Já jsem tu kousek od Židlochovic 
a sám jsem dvacet let v komunální politice, takže vím, jaké jsou těžké pozice starostů. Já znám pana 
starostu jako člověka, jako neohroženého bojovníka za Slovanskou epopej, což je velice dobrá věc. Asi 
všichni jste bojovali a on jako reprezentant … pana místostarostu znám z TV z jiného pořadu zase, 
právě spojeného se společností Energie pod kontrolou. Já Vám řeknu, proč jsem tady. A proč jsme  
se dostali do té situace, kdy místo, abyste se připravovali na Vánoce, tak musíte řešit tady tyto těžké 
otázky, které nejsou pro nikoho určitě příjemné. My jako dodavatelé elektrické energie, máme na pří-
mo smluvené koncové zákazníky, kteří nám platí. Sem tam se stalo, že některý zákazník nezaplatí, jak 
bývá zvykem v našich krajích a v tom případě máme nějaké standardní postupy, jak postupujeme. Pro-
tože tyto odběrná místa jsou zaregistrována … u nás … jako … el. energie.  



8. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 07. 12. 2015 

 7 

V případě obcí a jiných subjektů zde mezi nás ale vstupuje ještě prostředník, což je v našem případě 
Energie pod kontrolou, obecně prospěšná společnost, tedy neziskovka, která měla za úkol sdružovat 
obce a soutěžit ty nejnižší ceny energií. My, protože máme energii velice dobrou, v té ceně, tak jsme 
uspěli u této společnosti jako dodavatel. Tzn., že mezi Vámi jako zákazníkem, který tu energii spotře-
bovává a námi jako dodavatelem je ten prostředník, což je právě ta společnost. To, co se nám stalo 
bohužel je to, že tato společnost, i když od Vás dostávala ty platby a zálohy na energie, tak už tyto dále 
neposouvala k nám, takže nám víceméně dluží poměrně hodně peněz. Naše společnost, potom, pan 
Mgr. to může upřesnit, se obrátila na soud, který vydal předběžné opatření, zablokoval účty této spo-
lečnosti a ten celkový dluh je přes 33 milionů Kč v dnešní době, který nám vlastně tato společnost dlu-
ží. My jsme zareagovali na to, jako každý věřitel, kterému se dluží peníze. Ty peníze chceme zpátky, 
protože jsme tu energii prodali. A poslali jsme trošku…takový dopis, který posíláme standardně všem 
těm, kdo nám vlastně dluží peníze. Kde byla i zmíněna možnost tady těch odběrných míst. My to sa-
mozřejmě nechceme a předpokládám, že to tak dělat nebudeme, protože chápu, že Vy jste zákazník, 
v tom nevinně. Vy za to nemůžete. Vy svoji energii jste zaplatili. To, že stal pravděpodobně nějaký 
podvod nebo něco, co zapříčinilo to, že k nám se peníze nedostaly, za to Vy samozřejmě nemůžete. 
Samozřejmě, že Vás nikdo nebude odstřihovat od toho, abyste tady od prvního ledna tady nemohli 
svítit nebo … toto si myslím, že nehrozí a ani takhle to nebylo myšleno, že bychom tím někomu vy-
hrožovali nebo tak. Těch obcí je … Vy jste to v té příloze nedostali. Těch je tam strašně moc. Jsou  
to zejména obce + nějaké další komerční firmy. Musím říct, že Vy jste jediná obec, která na to zarea-
govala takhle negativně, na tu naši výzvu. My jsme tu naši výzvu mysleli v tom smyslu, že Vám nabí-
zíme alternativní řešení a to je, že můžete přejít ke koncovému dodavateli bez prostředníků. Ale jestli 
si vyberete nás nebo si vyberete kohokoliv jiného – E.ON, RWE nebo … je tu spousta firem, které 
dodávají. To je vyloženě, samozřejmě Vaše věc a nikdo Vás k tomu nenutí. Nikdo Vás k tomu ani nu-
tit nemůže. Dnešní stav je takový, že odběrná místa jsou opravdu registrovaná na naši společnost. Tak-
že bylo by to pro nás samozřejmě nejjednodušší formou. Proto jsme panu starosti, nejen Vašemu panu 
starostovi, ale všem těm subjektům poslali nějaký vzor smlouvy, který mohou jednoduše vyplnit a pří-
padně ukončit spolupráci s Energií pod kontrolou a připojit se přímo k nám. Ale je to jen variabilní 
možnost, bez jakéhokoliv tlaku na to, abyste se takto museli zachovat. Ty možnosti, ty Vám řekne pan 
magistr. Jak vlastně fungují ty právní vztahy. Já jsem obchodník, já nejsem právník. Nerozumím těmto 
záležitostem, to se přiznám … co se týká ukončování … opravdu, neberte to tak, že Vás do něčeho 
tlačíme, že Vás k něčemu nutíme, abyste podepisovali smlouvy s náma a už vůbec bych to neviděl 
jako konkurenční boj, protože my jsme věřitel, který se pokouší dostat ty peníze, které mu ten subjekt 
dluží. Takže, toto je pohled jakoby z naší strany. Ze strany Amper Marketu. Pokud máte k tomu nějaký 
dotaz, že něčemu z toho moc nerozumíte, tak se klidně zeptejte, pokud to budu vědět, samozřejmě 
Vám rád odpovím. Ale naší snahou je, eliminovat škody a ztráty, které vůči zákazníkům zůstaly. Nejs-
te jediná obec tady v tom regionu, jsou tu svazky obcí. Jejich právníci to také řeší. Hledají cesty, jak 
z toho. Samozřejmě ta energie je důležitá pro všechny a v žádném případě se nechceme dostat do situ-
ace, kdybychom Vám nedej bože museli něco odpojovat. O tomto jsme jakoby ani nepřemýšleli.  
I když to bylo samozřejmě zmíněno. To je krajní řešení. Většina obcí řeší tu otázku tak, že schvalují 
vše zastupitelstva, mimořádné rady k tomu k této otázce jednají. A spíše se snažíme být vstřícní v tom, 
protože v řadě obcí jsou přeplatky energií, které jim Energie pod kontrolou dlouhodobě nevrací. Dob-
ře, ale, jak se my k těm penězům teďka dostaneme? Na ty přeplatky? Oni nám dluží, že. Cítíme tady 
větší šanci, když budou spolupracovat s námi, že se i těmto přeplatkům energií, že se dostaneme. Zá-
stupce společnosti Doucha a Šikola – dobrý den, jsem právním zástupcem společnosti Amper Mar-
ket, ale byl bych rád, kdyby jste mě spíš než advokáta dneska tady vnímali jako nějakého moderátora 
té diskuze, nechci říkat ani mediátora sporu. Pan starosta to tady vyjádřil správně. Máte smluvní vztah 
s Energií pod kontrolou a tomuhle partnerovi ty peníze řádně platíte.  
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Bohužel, ty peníze, které od Vás Energie pod kontrolou vybere, tak už neposílá mému klientovi spo-
lečnosti Amper Market a ten dluh skutečně dosáhl už obřích rozměrů. Díval jsem se na Vaše provozní 
výdaje, ty jsou zhruba 80 milionů ročně. Tak si představte, že by Vám tyto peníze vypadly. Až tak 
hluboký ten problém je. Z tohohle důvodu samozřejmě Amper Market musel něco podniknout a navíc 
to bylo ještě vyprovokováno dalším krokem lidí kolem Energie pod kontrolou, a to že, společnost 
Energie Pro se v zásadě, a teď to nemyslím v tom právním pohledu, se v zásadě pokusila ukrást Vaše 
odběrná místa společnosti Amper Market. Už několikrát tu bylo konstatováno, že Vy, Vaše odběrná 
místa jsou … na trhu, co je ten jediný subjekt, který má všechna odběrná místa… náš domeček, byte-
ček, tak administruje, tak všechno takhle odběrná místa, která máte Vy, tady v Moravském Krumlově, 
tak jsou registrovaná na společnost Amper Market. Protože dodavatelem té energie, té elektřiny je spo-
lečnost Amper Market. Energie pod kontrolou je pouze prostředník, nemůže obchodovat, není subjek-
tem zúčtování, není schopen převzít odpovědnost … tohle všechno dělá společnost Amper Market.  
I z tohohle pohledu nám přišlo logické, vzhledem k tomu, že už řadu měsíců, tím, čím tady svítíte  
a vlastně fungujete, tak společnost Amper Market vlastně dotuje. Za tu elektřinu nedostává od Energie 
pod kontrolou zaplaceno. Naopak, Amper Market to na trhu koupit musel. Nebo přímo od elektráren. 
Takže ta škoda je skutečně v mnoha desítkách milionů korun. Nechci ten spor vůbec nijak hrotit … 
nehodlám věnovat té skutečnosti, jestli se má odstřihnout Vaše odběrné místo nebo nemá. Samozřej-
mě, je tu vždy právo na toho, na koho je odběrné místo registrováno, to je v tomto případě Amper 
Market. V žádném případě, ale nezpochybňujeme, že Vy za tu elektriku platíte. My to víme.  
My to víme, že za ni platíte a nabízíme jakési narovnání v podobě Smlouvy o dodávce elektřiny. Sta-
rosta – pane magistře, já než předám slovo, postupně v pořadí pí. Kočí, panu Procházkovi a panu Ši-
rokému, Vám odpovím na to, co jste říkal. Vůbec neuvažujete o tom, že byste městu Moravský 
Krumlov odstřihli jeden jedinej drát? Zástupce společnosti Doucha a Šikola – ne, v tuhle chvíli ne. 
Starosta – ani o tom jakoby nepřemýšlejte. My řádně platíme a já se asi … velmi rychle bych tady 
dokázal se jakoby … být velmi nepříjemný vůči Vám. Ani o tom nepřemýšlejte, že byste odstřihli je-
den jediný drát. Vzhledem k tomu, že jsme Vás pozvali na dnešní jednání, máme snahu to řešit korekt-
ně, i vůči Vám. Jsem si vědom toho, že Vy si vedete soudní spor se společností Energie pod kontrolou. 
Pan místostarosta samozřejmě taky dostane … jako zástupce v této chvíli nebo můžeš říct člen, bývalý 
člen k tomu svoje. Ale, to prostě ne. Potom bychom byli ve sporu, kdy …který bych vedl jinak. Velmi 
razantně vůči Vaší společnosti. Zástupce společnosti Doucha a Šikola – já Vám tady vysvětluju, že 
ta reakce z toho minulého týdne byla reakce na to, že se lidé kolem Energie pod kontrolou pokusili 
podloudně převést Vaše odběrná místa a odběrná místa spousty dalších obcí na svoji společnost. Sta-
rosta – já jen, abyste vnímal Vy, v této chvíli … pane magistře, Vy v tuto chvíli zastupujete společnost 
Amper Market. Je zde pan zástupce společnosti Amper Market. Neberte to … vnímejte to, jako velmi 
důrazné upozornění z mé strany. Pí. Kočí – takže páni magistři, vysvětlili jste to tady velice hezky a 
mně jen vadí to, že proč jste v takovém tónu, kterým byl poslán ten dopis, jak těm domácnostem, které 
odebírají energii od Energie pod kontrolou a museli jste je takovým způsobem vyděsit, přímo? Protože 
v noci jsem měla telefonáty, co se děje, že se doslechli, že budou mít odstřiženou elektřinu … takhle  
se se zákazníky nejedná. To, co máte mezi sebou, to jsem trošku pochopila z toho dopisu, co zaslala 
Energie pod kontrolou, že nám doporučila, abychom s Vámi ty smlouvy uzavřeli, ale opravdu ten tón, 
jakým jste oslovili, jak město, tak občany, se mně vůbec nelíbí. Pokud si řešíte svoje právní spory, 
řešte si je s Energií pod kontrolou tímto tónem, ale k nám jako k zákazníkovi, který platí, byste  
se takhle chovat neměli v žádném případě. Ing. Procházka, MSc. – já teda … to je docela zajímavá 
informace, co paní Kočí řekla …to tady nepadlo, že Energie pod kontrolou doporučuje, aby se přešlo 
ke druhé? To znamená, že oni s tím souhlasí, s tím přechodem? To je docela zásadní informace.  
Pí. Kočí – máte to v těch materiálech. Starosta – je to v těch materiálech. Ano, Energie pod kontrolou  
to doporučuje.  
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Ing. Procházka, MSc. – a za druhé, Energie pod kontrolou … my tam máme člena Dozorčí rady 
v tom Energie pod kontrolou, to by možná bylo dobrý, kdyby on to okomentoval, jestli se skutečně 
platí, v jakém je to stavu? Starosta – ano, v téhle chvíli jsem právě chtěl nechat promluvit … Karle, 
prosím. Bc. Široký – já budu mluvit trošku dýl a nebudete mě mít zase rádi. Nicméně, tady se řeší 
nějaký následek toho, co se stalo, nikdo se nebaví nad tou příčinou. Říkal jsem tady kdysi, jakým způ-
sobem se soutěží energie. Stejně tak, jako jakákoliv jiná státní společnost, tak i město podle zákona  
o veřejných zakázkách, já se ptám. Na základě čeho byla vysoutěžena společnost Energie pod kontro-
lou? To je první věc. Druhá věc je ta, pokud máme člena v Dozorčí radě a jestli ta dozorčí rada  
má něco dozorovat, tak samozřejmě indicie o tom, na základě výsledovek, na základě všeho … protože 
takhle společnost, jak jsem zjistil, funguje od roku 2011. V roce 2013 byla přejmenovaná na Energii 
pod kontrolou. Tak by tu kontrolu ti lidé v Dozorčí radě měli provádět. Další mojí otázkou a vím,  
že to teď není úplně k tématu, ale ono to je k tématu je, jakým způsobem, když už teda tu Energii pod 
kontrolou, která ji očividně pod kontrolou nemá, jakým způsobem pak tu energii máme mít pod kon-
trolou my. Jako ten soutěžitel prostřednictvím dohodce, když bych to tak řekl při těch energiích.  
Já jsem si udělal takovej malej rozbor, měl jsem na to fakt půl hodinky, těsně před tím, než jsem odjel 
z práce sem. Protože jste jako jeden z dokumentů poslali, jaký máme vysoutěžené energie pro rok 
2016. Já nechci zpochybňovat to, jestli ty ceny … nebo jak moc jsou dobrý, jak moc špatný, protože 
po bitvě je každej generál a samozřejmě v ten okamžik … tam taky záleží na okamžiku, kdy  
se ta energie na té burze soutěží. Nicméně, v tenhle ten okamžik, na spotovým trhu, na PXE je prů-
měrná cena komodity zrovna teď 35,84 euro, což je nějakých 987,- Kč, to je úplně jedno. Je to podle 
toho, jaký dáte kurz eura za 1 megawatt hodinu. My máme samozřejmě tyhle ty … co jste tam napsali, 
to jsou pouze ceny komodity v jednotlivých tarifech. To znamená … k tomu si připočítejte zhruba jed-
nou tolik za, což se nedá ovlivnit, to jsou poplatky od ERU, které myslím 27. 11. vyšly … a já Vám 
můžu jen říct, že samozřejmě ta energie, která byla vysoutěžená, tak ty ceny nejsou zas tak dobrý.  
Já je mám u nás, v naší firmě zhruba o 30% lepší, což je poměrně dost. Navíc jsou tady poměrně zá-
sadní rozdíly v tarifu … třeba přímotop, to je … ten je samozřejmě strašně vysokej, že jo. Tam my 
máme v nabídce někde kolem 623,- Kč, v nízkým tarifu 970, ve vysokým tarifu … ty ceny nejsou žád-
ná hitparáda. Co se týče toho, co jste tam připojili, Českomoravská burza Kladno, kde já jsem to zrov-
na soutěžil, tak samozřejmě jste tam zapomněli to, že plyn se podařilo vysoutěžit velmi dobře, tak jste 
tam zapomněli dát tu tabulku té elektrické energie, je tam pouze plyn. To jsou taková základní data. 
Tím se nezastávám ani společnosti Amper Market a rozhodně ne společnosti Energie pod kontrolou. 
Společnost Amper Market nás velmi jednoduše odpojit nemůže. Protože existuje jakýchsi devět kate-
gorií odpojitelnosti, samozřejmě podle těch odběrných míst, které tu jsou. Právě jsou tam ty školky, 
školy, nemocnice a tak dál. Některé z nich jsou v kategorii 9 – neodpojitelné (třeba nemocnice). Takže 
rozhodně by nás nemohli jen tak jednoduše odpojit. I kdyby to náhodou udělal, tak pak samozřejmě  
je mnohem jednodušší než udělat smlouvu se společností Amper, což by se jim zajisté líbilo a je to 
velmi jednoduché, tak požádat o to přidělení dodavatele poslední instance, kde ty ceny bývají mnohem 
lepší než ty, co budou tady nebo jsou tady vysoutěžené. Takže těch možností je strašná spousta  
a na základě zákona o veřejných zakázkách nakonec … kdybychom ho na začátku dodržovali, tak 
mi ani nemůžeme se s firmou Amper jen tak jednoduše tu smlouvu, jen tak tady se rozhodnout a pode-
psat. Tak to je spíš takové shrnutí z mojí strany. Starosta – tak já začnu jenom od konce, než předám 
slovo panu místostarostovi s tím, že samozřejmě, právě proto, je svoláno ZM na příští týden, protože 
my víme, že to nemůžeme jen tak podepsat, s kým se nám líbí nebo nelíbí. K těm věcem ohledně cen 
promluví pan místostarosta a tady byla … paní Kočí komentovala rozeslání dopisů, Pavel Procházka 
dotaz nevznesl … Ing. Procházka, MSc. – jestli se teda platí? Aby to nějakým způsobem bylo oko-
mentovaný. To, co jsem pochopil, tak ty jsi říkal, že je to údajné, že neplatí.  
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Mgr. Ziegler – Energie pod kontrolou nám dodává el. energii. A co plyn? Můžeme očekávat další 
dopis od jiné společnosti než je Amper, která vlastně prodává Energii pod kontrolou proud i plyn. 
S takovým znění, že neplatí? Starosta – na to v téhle chvíli neumím odpovědět. Mgr. Ziegler – já 
vím, že ne. Právě by bylo možná dobrý, kdyby Zdeněk tady tohle zjistil…koho to je, protože obdobná 
situace, s takovým dopisem může nastat i u plynu. Místostarosta – jasně. Děkuji za názory, které tady 
zazněly. To, jakým způsobem se vybíralo před těmi čtyřmi lety … takto, není to dodavatel. Energie 
pod kontrolou není dodavatel. Je to v této chvíli správce odběrných míst. Je na to právní stanovisko, 
které říkalo, že tímto způsobem můžeme zrealizovat … dobře, já nejsem úplně právník, abych to … 
jakoby k tomu něco říkal. Co se týká … Bc. Široký – že ti do toho skáču. To samozřejmě není špatně, 
že … nebo to ani nejde jinak, aby město, nebo jakýkoliv jiný subjekt, nakoupil na burze komoditu. 
Nicméně, ten dohodce, což v tomto případě je v tom schovaná Energie pod kontrolou, je povinen … 
jsme povinni soutěžit podle zákona o veřejných zakázkách. Místostarosta – a to bylo realizováno 
v roce 2011. Bc. Široký – neříkám nic. Místostarosta – od té doby ta spolupráce s Energií pod kontro-
lou funguje. Na základě toho, že jsme byli jedním z prvních šesti, sedmi měst, které jakoby se k této 
společnosti připojili, byl jsem zvolen do dozorčí rady. To mé tříleté funkční období uplynulo  
28. 03. 2015. Mám tady i prohlášení zakladatele, kdy je mi toto potvrzováno, že mi po třech letech 
mandát skončil „a pro vyloučení všech pochybností zakladatel současně prohlašuje, že žádného 
z těchto členů správní ani dozorčí rady do jejich funkcí znovu nezvolil, ani opětovně nejmenoval“. 
V této chvíli nejsem členem dozorčí rady, přesto se o situaci v této společnosti zajímám. Ing. Pro-
cházka, MSc. – to nevíme, myslím si, že to tady ani neproběhlo na ZM … to, že jsme to ztratili, pro-
tože tebe jsme tam jmenovali a … Místostarosta – no, oni mě tam jmenovali a potom ze zákona … 
Ing. Procházka, MSc. – potom se nikdo nedozvěděl, že už tam nikdo není. Místostarosta – ze zákona 
toto automaticky po třech letech skončilo. Následně potom byla ta reportáž o veřejném osvětlení. … 
neobnovil jsem tu svoji činnost v té dozorčí radě. Když jsme kontrolovali účetní závěrky, jak tu bylo 
řečeno v předchozích letech 2013, 2014 … 2014 už ne, protože jsem již ke konci června nebyl členem 
dozorčí rady nebo to přišlo těsně před zasedáním dozorčí rady, že vlastně nejsme členové dozorčí rady 
a že se nemáme k čemu v červnu usnášet. Tak tam žádné takovéto problémy nebyly. Amper market 
také není jediným dodavatelem, jak elektrické energie, tak plynu a nemám žádné jiné jakoby informa-
ce, že by kdokoliv jiný dodavatel s tím měl takovéto problémy, jaké má Amper market. Jak tady bylo 
na začátku jenom řečeno o tom, že jako jsme přátelští a hodní, tak jenom ten první dopis „Dobrý den 
pane starosto, reaguji na dnešní telefonát ohledně rizika odpojení Vašich odběrných míst od elektrické 
energie“ … v tom dopisu „a podat návrh na přerušení dodávek elektřiny do všech odběrných míst,  
u kterých evidujeme opakovaně neuhrazené platby ze strany EPK Trade“. Tak to jen takový … to byly 
úvodní dopisy…jsou i v materiálech před sebou, můžete se do nich podívat. Navíc se jen zeptám, to 
předběžné opatření ze soudu z Hodonína, nabylo právní moci? Zástupce společnosti Amper Market 
– ano. Místostarosta – kdy? Zástupce společnosti Amper Market – to Vám teď neřeknu, ale každo-
pádně nabylo právní moci. Místostarosta - když jste to posílali, už nabylo právní moci? Zástupce 
společnosti Amper Market – ano. Odvolání proti „předběžku“ nemá tak zvaný odkladný účinek, tak-
že tam to nabývá právní moci. Místostarosta – dobře, ale je tam nějaké odvolání …zase jej máte 
v těch materiálech Energie pod kontrolou. Ing. Procházka, MSc. – a platí teda nebo neplatí? Mís-
tostarosta – já … to nemám … Ing. Procházka, MSc. – já to myslím tak, jestli Energie pod kontrolou 
platí. Místostarosta – to já samozřejmě nevím. Ani se to v téhle chvíli nemám, jak se to dozvědět.  
Bc. Široký – já se fakt musím zeptat. Pokud ty seš členem dozorčí rady … Místostarosta – byl jsem. 
Bc. Široký – tak co ta rada dozorovala? Mě by to fakt jako strašně zajímalo. Byl jsi tam jenom tak 
napsanej nebo … Místostarosta – ne, scházeli jsme se. Naposledy jsme se sešli v prosinci minulého 
roku, myslím. Bc. Široký – proč taková dozorčí rada je? To jsi dělal bezplatně, zadarmo?  
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Místostarosta – ano. Bc. Široký - Zadarmo jsi jezdil do Hodonína nebo do Břeclavi nebo nevím, 
kam…tam jste si sedli, na konci jste si dali chlebíčky, řekli jste si, že je všechno v pořádku nebo …  
já to nechápu. Já bych potřeboval vysvětlení jenom toho …protože dozorčí rady jsou z nějakých důvo-
dů, že … chtěl bych vědět z jakého důvodu. Zda jen z naplnění litery zákona nebo ta dozorčí rada měla 
…vyvíjela nějakou činnost. Místostarosta – byli jsme informováni správní radou ohledně činnosti 
Energie pod kontrolou, jakým způsobem se chce rozvíjet, jakým způsobem chce realizovat svoje opat-
ření, a schvalovali jsme účetní závěrku. Starosta – takže, přátelé. Dovolím si nějakým způsobem po-
stoupit dále v tomto bodě. My v této chvíli a to je i … budu formulovat nějaké závěry na hlas. Popro-
sím Vás, abychom se k nim postupně vyjádřili. ZM vnímá to, že zástupci společnosti Amper Market 
jasně prohlásili, že nedojde k odpojení odběrných míst. Zástupce společnosti Doucha a Šikola – ano. 
Myslím, že jsme to tady řekli poměrně jednoduše. Ten dopis nešel na žádné občany.  Místostarosta – 
ale šel. Pí. Kočí – ale šel. Zástupce společnosti Doucha a Šikola – pouze na starosty. Pí. Kočí –  
to není pravda. Mně ti občané volali. Zástupce společnosti Doucha a Šikola – tak jim to musel pře-
poslat někdo … Mgr. Košíček – já Vám dám ten dopis osobně. Zástupce společnosti Doucha a Šiko-
la – Vy jste ho dostal? Mgr. Košíček – ano. Zástupce společnosti Doucha a Šikola – a kdo ho posí-
lal? Pí. Robotková – Vaše firma ho posílala. Mám ho tady, můžu ho donést. Starosta – takže prosím 
Vás … teď to není o tom, jestli ten dopis dostali občané nebo ho nedostali, jestli ho dostalo město nebo 
nedostalo. Je to o tom, že jasně konstatujeme, že nedojde k odpojení odběrných míst. Za druhé – ZM 
nemá v této chvíli relevantní podklady pro to, aby mohlo jakýmkoliv způsobem kompetentně rozhod-
nout, proto je svoláno na zasedání 9. ZM, na 16. prosince. My se pokusíme najít relevantní podklady 
pro rozhodnutí. To znamená, máme zde doporučení společnosti Energie pod kontrolou, přejít k Amper 
Marketu … máte to v těch materiálech. zároveň, je potřeba najít, dohodnout se se společností Energie 
pod kontrolou, na rozvázání smluvního vztahu, který s ní právě máme. Že si nedovedu představit, že za 
současných podmínek bychom s touto společností dále pokračovali. Za třetí – během týdne my musí-
me přesně charakterizovat právní pohled na tuto věc z hlediska toho, jak můžeme a koho oslovit 
v dodávce energií na příští rok s tím, že je tady nabídka společnosti Amper Market. Zároveň existuje 
společnost E.ON, společnost ČEZ, společnost Jihomoravská plynárenská a spousta dalších věcí  
a v této chvíli musíme právně najít stanovisko, na jak dlouho, z mého pohledu největší problém, zda na 
rok, a během roku musí projít jasné, řádné výběrové řízení. Zároveň musíme mít právní pohled, zdali 
to to můžeme udělat a to zcela jistě chápete, že jsme během dvou dní nemohli sehnat nebo najít tako-
véto odborné stanovisko. A v této chvíli má někdo k tomu nějakou připomínku? Za prvé je svoláno 
ZM na 16. 12. 2015, kde rozhodneme o tom, jakým postupem se budeme řídit dál. Musíme najít mož-
nost rozvázat s Energií pod kontrolou. Zároveň musíme najít nějakou vhodnou metodu pro určení do-
davatele energie na rok 2016 a to nejen pro nás, ale i pro občany. A řádně vysoutěžit tuto zakázku … 
v tuto chvíli to během týdne neumíme, to je nám všem jasné. Čili, spíš jde o to najít právní podklad pro 
uzavření Smlouvy na dobu určitou, předpokládám na rok, na dobu určitou s nějakou společností, nabí-
zí se společnost Amper, zároveň říkám, pokusíme se sehnat jiné nabídky. A v nejbližším možném ter-
mínu zahájit soutěžení dodavatelů el. energií a tady potom existují různé varianty toho nákupu. Zase 
podotýkám, že JmK má taktéž velmi výhodné nabídky dodavatelů energií, takže je možné k tomu při-
stoupit tímto způsobem. Táži se zastupitelů, zda souhlasí s takovýmto navrženým postupem? Nebo 
má-li k němu někdo nějakou připomínku? Prosím, ať ji řekne? Pánové z Amper Marketu … Vám asi 
nic jiného nezbyde, než na to takto reagovat. Pane magistře, máte k tomu něco? Zástupce společnosti 
Amper Market – chci jen říct, že my nabízíme i to právní východisko, jak se vyvázat z té smlouvy 
Energie pod kontrolou. To je jedna věc, kterou chci říci a druhá věc je … věřte, že kdyby nám ty pení-
ze nedlužili, tak bychom k soudu žalobu nepodali, protože žaloba 40 milionů Kč, která by nebyla pod-
ložená, to by byl drahý špás a velmi drahá střelba.  
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Starosta – děkuji za tu poslední větu. Právě proto to vnímám jako velmi vážnou situaci. Že byste  
si nedovolili jen tak něco vystřelit od boku, od pasu. Souhlasí ZM s takovýmto postupem? Zastupitelé 
– ano. Starosta – čili, v této chvíli návrh usnesení zní:       
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí informaci zástupců společnosti Amper Market a.s. a informaci o problema-
tice dodávaných energií pro město Moravský Krumlov a občany města pro rok 2016 a pověřuje 
starostu města dalším jednáním v této věci. 
 
Starosta – mimo usnesení. Budeme postupovat dle postupu, který jsem Vám sdělil. Pokusím se s Mgr. 
Palátovou najít východisko z této šlamastyky ven. Zároveň poprosím pana Širokého + Mgr. Juránka + 
ještě další, prosím Vás, kdo v tomto oboru máte nějaké informace, kdo se v něm pohybujete, abychom 
jsme se domluvili při přestávce na nějaké schůzce, a tam se domluvíme a budeme to konzultovat. Bc. 
Široký – já s tím nemám problém. Akorát musím nahlásit, že příští ZM nebudu, protože jedu na hory. 
Starosta – tomu rozumím. Já chápu, že je to mimořádná situace. Právě proto bych byl rád, kdybychom 
to tu spolu dokázali zkonzultovat.   
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 20 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Starosta – nyní poděkuji za přítomnost zástupcům společností. A v této chvíli nemáme k tomu další 
… poprosím Vás, aby materiály, které jste dostali, abyste si vzali do zvláštní složky, kterou jsme Vám 
dali tak, aby jste to měli nachystáno na příští jednání. Zástupce společnosti Doucha a Šikola – děku-
jeme za vstřícnost a přejeme Vám úspěšné jednání. Starosta – děkujeme, na shledanou.  
 
Zástupci firmy odchází z jednání – 17.02 hod. 
 
Odchod MUDr. Hana Kučerová - 17.05 hod. nyní zastupitelů celkem 19. 
 
9. Schválení „Územní studie Novosady, Moravský Krumlov“ a „Regulativu zástavby rodinných 

domů v ulici Luční, Moravský Krumlov – Polánka“ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 
města 

 
Starosta – vítám pana inženýra Poláčka k problematice územní studie Novosady, přičemž bude prezento-
vat. Ing. Poláček představuje svoji prezentaci. 17.06 hod. – vysvětluje materiál, další postup pořizování, 
seznamuje zastupitele s rozdíly zastavovací studie s ideovou studií, soulad s územním plánem, řešení pře-
ložek, připravenost územní studie k registraci v centrálním systému, postup při případných změnách. Re-
gulativ Polánka, ul. Luční – představuje provedení jednoduchých regulativů v místní části Polánka.  
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Představuje dokument, který bude součástí výzvy pro podávání nabídek na nákup pozemků, stejně jako 
součást kupní smlouvy, kdy stavebník bude znát hned pravidla, jak má dům vypadat, pro stavební úřad 
bude následně dokument nástrojem ovlivnění vzhledu, podoby. (00:42:00 – 00:38:30).  
Starosta – úvodní slovo jste slyšeli, v důvodové zprávě je vše popsáno. Otevírám rozpravu. Nevidím při-
hlášku, končím tedy rozpravu. Děkujeme panu inženýru, následující postup budeme konzultovat s OVÚP. 
Ing. Poláček – odchází.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předloženou „Územní studii Novosady, Moravský 
Krumlov“.  
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený „Regulativ zástavby rodinných domů v ulici 
Luční, Moravský Krumlov - Polánka“.  
 
 
5. Zápis z jednání Finančního výboru ze dne 09. 11. 2015 a 12. 11. 2015 – předkládá Mgr. Jan 

Košíček, předseda Finančního výboru 
 
Starosta – návrh rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2016 byl projednáván na dvou jednáních. 
Podrobné rozpracování vč. hlasování máte zde. Také doporučení Finančního výboru. Otevírám rozpra-
vu k bodu č. 5. Nikdo se nehlásí, proto čtu návrh usnesení.  
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí Zápis z jednání Finančního výboru konaného dne 09. 11. 2015 a 12. 11. 2015. 
 
 
6. Rozpočtová opatření č. 18 – 21/2015 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – rozpočtová opatření provedená Radou města Moravský Krumlov:  
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 18/2015: 
- příjmová část rozpočtu   + 494,2 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 494,2 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 19/2015: 
- příjmová část rozpočtu   + 78,0 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 78,0 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 20/2015: 
- příjmová část rozpočtu   + 2 839,4 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 2 839,4 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 21/2015: 
- příjmová část rozpočtu   + 107,2 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 107,2 tis. Kč 
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Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních: 
Rezerva Částka 
  
Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva) 518,10 
Rezerva pro veřejnou finanční podporu 3,30 
Rezerva pro přípravnou činnost 1215,00 
Rezerva investiční pro nepředvídané situace 2000,00 
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města 2652,40 
  
celkem 6388,80 

 
Návrh na usnesení: 
ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 18 - 21/2015 provedená Radou města Moravský 
Krumlov.  
 
 
7. Návrh rozpočtu Města Moravský Krumlov pro rok 2016 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 

starosta města 
 
Starosta - V souladu se zákonem o obcích předkládám ke schválení „Návrh rozpočtu Města Moravský 
Krumlov pro rok 2016“. Rada města projednala materiál na své schůzi dne 18. 11. 2015 a doporučila 
Zastupitelstvu města schválit návrh rozpočtu v předkládaném znění. Finanční výbor ZM projednal 
návrh na své 7. schůzi konané ve dnech 9. 11. a 12. 11. 2015. Schvalovat rozpočet města je, v souladu 
s § 84 zák. č. 128/2000 Sb. v platném znění, vyhrazeno zastupitelstvu města. Rozpočet města je sesta-
ven jako schodkový v třídění dle platné rozpočtové skladby. S tím, že jednotlivé položky jsou podrob-
ně specifikovány v tabulkové části, přičemž provozní rozpočet činí z hlediska potřeb 92 mil. Kč, pro-
středky rozvojové jsou ze zdrojů v 31 mil. Kč a v potřebách 43 mil. Kč.. Čili rozpočet celkem čítá … 
zdroje rozpočtu jsou ve výši 123 868 000,- Kč a potřeb v té stejné výši 123 868 000,- Kč. Jsou stano-
vené v souladu s ustanovením § 11 zák. č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech v platném znění. 
Připomínky mohou občané uplatnit buď písemně ve lhůtě, nebo ústně na jednání ZM, čili nyní. Nebu-
du dále číst závazné ukazatele ve výdajové části rozpočtu s tím, že ve financování jsou uhrazeny splát-
ky dlouhodobých přijatých půjčených prostředků. Komentář k návrhu rozpočtu 2016 je stručný,  
ale úderný. Přičemž jasně stanovuje co … za co peníze přijímáme a za co je především vydáváme. 
Tímto děkuji za administrativní přípravu rozpočtu Ing. Florianové. Nyní otevírám rozpravu k návrhu 
rozpočtu. Ing. Procházka, MSc. – já se chtěl jenom zeptat. Za posledních asi 6 let a ty jsi to vyzdvi-
hoval jako největší přednost našeho rozpočtu, aktuálnosti potom. Schválilo se provizorium, proč na-
jednou ten spěch? 6. let to šlo, šlo se pěkně … Starosta – to není spěch. To není … Ing. Procházka, 
MSc. – ty jsi říkal, že je to přednost. Starosta – ano a já si za tím stojím, ale nyní poprosím Ing. Flori-
anovou, aby to tady doplnila. Ing. Florianová – vlastně to, že se předkládá v tento okamžik návrh roz-
počtu, v této podobě, je to po dohodě s vedením města s tím, že vlastně rozdíl mezi rozpočtovým pro-
vizoriem a vlastně potom návrhem rozpočtu pro ten další rok, je minimální. Já jsem vysvětlila i to,  
že vlastně zásadní změny v podstatě v tento okamžik, pokud schválíte ten rozpočet jako takový, tak 
zásadních změn nedoznal. Tam maximálně může dojít k tomu, že vlastně některé věci, které se daří 
ještě financovat v letošním roce, se na ten příští rok v podstatě přenesou, které byly rozpočtovány 
v roce letošním. Což je, s ohledem na ty změny úplně minimální úprava, jako taková.  
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Takže v podstatě, v tom návrhu rozpočtu, v tomto předkládaném znění, se vlastně přistupuje zejména 
vhledem v podstatě … ke zrychlení toho nebo ke zefektivnění procesu rozpočtování obecně. Bc. Širo-
ký – jen, jak se tam přemýšlelo nad tím problémem, který vznikl s těmi energiemi. Tam se daly ty 
energie, co byly vysoutěženy? Starosta – ano. Tajemník – to nešlo jinak. Bc. Široký – já vím, nic 
neříkám, jen se ptám. Takže tam může nějaký … Starosta – ano. Tajemník – ta cenová úroveň roku 
2015, plus mínus. Bc. Široký – a co se týče sloučených organizací – SMM a TaZS. Tak tam, mám 
pocit, jestli si dobře pamatuju, tam bylo také nějaké navýšení. Starosta – ano. Bc. Široký – zhruba 
nějakých 800 000,- Kč? Starosta – ano. Bc. Široký – moje otázka je, proč, když sloučením mělo dojít 
k úspoře minimálně … tak jak jsem přišel pozdě, jen jsem zaslechl, že pan Kabelka zřejmě končí …  
to bylo jen mezi dveřma, když jsem si sundával kabát tady. Tak to je podle mě … jestli končí, tak ne-
vím, jaký měl plat, to se dá velmi jednoduše zjistit nebo odhadnout, tak to je i s odvody super hrubé 
mzdy skoro možná i 800 000,- Kč, možná o něco míň. A nemyslel jsem si, že sloučením SMM a TaZS 
vznikne úspora pouze jednoho pracovního místa, myslel jsem si, že to bude trošku veselejší. Protože 
jinak se ptám, proč jsme to dělali? Starosta - samozřejmě, při slučování těchto dvou organizací jsme 
vedení zvýšením efektivity práce a následným šetřením finančních prostředků. Jedná se o to, že … 
nepředpokládali jsme, že v roce 2016 dojde k jakékoliv úspoře. Řekli jsme, že prostředky budou shrnu-
ty v podstatě na jednu hromadu a z té bude následně vyčleněno a postupem času ušetřeno. Předpoklá-
dáme první úsporu v roce 2017. To už tady bylo řečeno několikrát. Bc. Široký – Tomáši, já se teda 
omlouvám, ale já jsem pár oddělení taky slučoval. Ne sice tak velkých, ale taky. Slučoval jsem je 
v okamžiku, kdy jsem přesně věděl, co se s nima stane. Měl jsem přesný plán toho, kolik lidí uspořím 
a to už jsem naplánoval do plánu na příští rok a ten příští rok …. navíc, jen, že ti skáču do řeči, navíc, 
co se týče toho, že jsi to tady říkal. Já si to velmi dobře pamatuju a taky jsme říkali to, že se k panu 
Kabelkovi zachováte solidně, slušně … já nevím, jak to bylo všechno řečeno s tím, že tam pan Kabel-
ka zůstane. To se Vám nepovedlo. Zřejmě tam nezůstane. Už tím se ušetřilo poměrně hodně peněz a 
přitom se navyšuje rozpočet. Možná, že to má nějakou hlavu a patu, já nevím. Já jsem to tak do hloub-
ky nestudoval. Já se jen tak hloupě ptám. Starosta - samozřejmě, že přesně vědět, co bude každý den, 
z hlediska vývoje v této organizaci, to asi neumíme. Ale samozřejmě, že víme, předpoklady máme, jak 
to bude … jaký je vývoj v této organizaci, k tomu následně poprosím ředitele. Za druhé, k panu Ka-
belkovi jsme se zachovali velice korektně, velice slušně. Já vím, co říkám. Velice slušně, i z hlediska 
jeho platových podmínek. Že nechce dále pokračovat v této organizaci je jeho rozhodnutí. Bylo to jas-
ně řečeno při interpelaci pana Ing. Jelínka. Třetí věc, kterou jsem chtěl … Tajemník – že odejde pan 
Kabelka, tak ta technická práce, co tam je, tak nezmizí. Bc. Široký – to jo, ale bude ji dělat zase někdo 
jiný. A ten celý plat pana Kabelky mezi ně rozdělenej nebude … takže se ušetří. Tajemník – technic-
ký problém … to je zaměstnanec, který tam pracoval na technické správě organizace, protože tam teď-
ka po odchodu na té TaZSce chybějí střední kádry. Tzn., že je tam ředitel a potom přímo řízené jed-
notky, řízení zaměstnanci. Tam se musí vybudovat ten střední kádr. A to bude taky stát nějakej financ. 
Tam není…že říkáte 800 000,- Kč … ta částka, co se ušetří … to není pravda. Bc. Široký – dobře. To 
bylo nepochopeno, ale to nevadí. Pan Čemerka – mě mrzí jediná věc, že tu není pan Kabelka, protože 
všichni mají pocit, že jsme se k panu Kabelkovi zachovali nějakým způsobem nefér. Mě opravdu mrzí, 
že tu není, abych nemluvil za něj. Pan Kabelka do poloviny listopadu, nebo do konce listopadu, měl 
možnost … nechával si to pořád projít hlavou, měl několik nabídek, nabídl jsem mu několik pozic. 
Pořád si to rozmýšlel a od listopadu mně oznámil, že končí. Rozpočet, který se dělal, se dělal prakticky 
ještě předtím. To je jedna věc. Druhá věc, to, že byl jakoby vedoucí TaZS, to je sice všechno pravda, 
ale byl zaměstnancem SMM a ne TaZS. To znamená, organizace, která nezanikne, která přejde a pořád 
se v tom rozpočtu počítalo s jeho platem, protože jsme nevěděli, jestli ano či ne. Ale do dnešního dne 
má výpověď.  
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On je prostě teď na dovolené a pořád ještě před … dneska máme pondělí, ve čtvrtek jsem s ním mluvil 
a ve čtvrtek jsme mu to říkal…osobně jsem mu říkal, že s ním já pořád jakoby počítám, že pokud on  
se rozhodne a bude chtít ukončit pracovní poměr … tam je jediná možnost … domluvili jsme se, že 
bude nejvíce vhodné z organizačních důvodů, protože zanikne jeho pozice TaZS, je tam Kolektivní 
smlouva, to znamená dalších 5 platů. Takže, ono ty úspory jako takové nebudou až tak velké. Při VŘ 
jsem upozorňoval i Vás, že 2 – 3 roky zůstane ten rozpočet takový jaký je, protože jsem přesvědčen,  
že lidé, kteří dělají na TaZSce, kteří například dělají čtyři hodiny s křoviňákem, dělat za 13 000,- Kč 
hrubého nebudou. Můžete si to jít zkusit, některým by to prospělo. Bc. Široký – s tím nemám problém 
a klidně Vás vezmu ke mně do firmy, kde za 13 000,- Kč pracovat budete. Můžete si to zkusit 
v prádelně za 11 000,- Kč hrubého. Jako myslím si, že pracujeme s podobnýma profesema, ale chtěl 
jsem jen říct, že Vy o voze a Vy o něčem jiným … tady se pořád řeší, jestli pan Čemerka nebo Kabel-
ka. Mně je to fakt úplně jedno, já tady nekopu za pana Čemerku nebo pana Kabelku. Já jsem se jenom 
ptal na to, jestli, když se taková, dlouho promýšlená akce dopředu udělá, to znamená, sloučení dvou 
organizací, tak se přesně ví, aspoň by to tak mělo být, kde se ušetří a jakým způsobem. A mně to akor-
át přijde, že se to úplně v zásadě … teď se to zjišťuje a možná se to někdy … Pan Čemerka – ono  
se to zjišťuje, ono se to ví a teď jde o to, jestli město má zájem ušetřit na příspěvku, nebo na jednu pří-
spěvkovou organizaci nebo, jestli globálně chce ušetřit své výdaje na provoz, na údržbu, a tak dá-
le…celého města. Bc. Široký – teď jste to přesně řekl. To jestli mělo, to mělo být zodpovězeno dávno 
před tím, než se to sloučilo. Já to neříkám na Vás. Já jsem tu vznesl obecnej dotaz. Na to, jestli … Pan 
Čemerka – jenom pro Vaši informaci. Opravují se chodníky. Ty chodníky, když budeme dělat my, jak 
já jsem představil s tou koncepcí, tak město na tom ušetří zhruba 50 %. Starosta – je potřeba si uvě-
domit jednu věc. Opravujeme chodník na ulici B. Němcové. Dříve to probíhalo tak, že jsme vyhlásili 
VŘ na firmu, která daný chodník opravila a řekla, že ho opraví za nějakou částku. V této chvíli  
se to neřeší VŘ pro nějakou stavební firmu, ale řeší se to pod správou majetku, která řeší … nebo pod 
technickou a zahradní správou, která tuto opravu řeší. O polovičku nižší částku než bychom zaplatila 
stavební firmě. To navýšení je v této chvíli na tyto konkrétní akce, které jsou v daném rozpočtu formu-
lovány v SMM. Je tam i rozvrženo, které ulici se budou opravovat příští rok. Budeme řešit spoustu 
oprav výběrovým řízením (VŘ). Ale bude je řešit naše firma se svými lidmi, proto je tam to navýšení. 
Bc. Široký – v tom případě je ta otázka úplně jednoduchá. Proč ten rozpočet není vyrovnaný? Protože 
pokud tyto věci, které byste plánovali dělat formou VŘ standardně za jednou tak drahou cenu, tak teď 
jste je ušetřili formou toho, že to bude dělat SMM. Starosta – rozpočet musí být formulován jako 
schodkový, protože … Ing. Florianová – ta formulace „schodkový rozpočet“ … je to jenom v tom,  
že v podstatě příjmy máte takto vykalkulované, Výdaje taky takhle vlastně na 115 000 000,- Kč, ale 
tam se Vám v podstatě dokrývá v rámci financování. Financování na jedné straně, na té plusové je … 
tím v podstatě nabíráte zůstatky účtu a na druhé straně jsou tam vlastně výdaje se splátkami jistin úvě-
rů. Takže vlastně toto je jakoby formulace jako taková, ale vlastně vyrovnaný je ve vztahu vlastně 
zdrojů. Ale vlastně schodkovost, jako taková, je v podstatě z kategorie rozpočtové skladby, která je 
zásadní pro usnesení a která je zásadní pro nová rozpočtová pravidla. To je spíš taková hra formulací. 
Mgr. Lang – já bych se ještě vrátil k té TaZSce nebo Správě majetku, služeb města nebo nevím, jak to 
teď nazvat přesně. Když se vybíral nový ředitel, já jsem u toho bohužel nebyl, u VŘ nebyl žádný zá-
stupce z naší strany. Starosta – ano. Mgr. Lang – bohužel, takže nedokážu relevantně posloužit. Ale 
podle toho, co se ke mně dostalo, tentokrát to nebyla agentura jedna paní povídala, ale bylo to kon-
krétní … ale nový pan ředitel se vybral na základě toho, že slíbil úsporu. Prakticky podle mě okamži-
tou. Pan Čemerka – ne. Za 2 až 3 roky. Ing. Procházka, MSc. – bylo tam přesně stanovený, co já 
jsem chtěl … za termín, který měl být dodržen. Ale bylo dohodnuto … já nevím, po dobu 2 až 3 let, 
aby se hlavně … protože technika tam byla, respektive stále je, spíše archivního data tak, aby se to 
všechno nějakým způsobem dostalo do normálních kolejí. Nemělo se jít okamžitě dolů.  
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Mgr. Lang – byla to jen technika? Něco se mluvilo o zaměstnancích, že je jich tam moc. Starosta –  
a už jsou propuštění. Ing. Procházka, MSc. – to je v rámci ředitele. Ten by měl dostávat stejný rozpo-
čet. To se po ty tři roky dodrží a jak si to ředitel udělá, když pak bude brečet na konci, že má málo za-
městnanců a nemá na techniku, tak je to v tomto případě už jeho problém. Mgr. Lang – ale on dostává 
víc teďka? Starosta – pane magistře, ještě jednou … dostává víc proto, že bude opravovat věci, které 
bychom jinak řešili VŘ. Mgr. Lang – TaZS měla minulý rok 6 000 000,- Kč. Starosta – posloucháte 
mě, pane magistře? Mgr. Lang – poslouchám, ano. Starosta – ještě jednou. Je tam navýšení proto,  
že služby města budou provádět stavební činnost, kterou bychom jinak řešili VŘ na firmu a bylo by  
to dražší. A byla řešena jinde v návrhu rozpočtu. Byly by v jiné složce a byly by vyšší. Ing. Procház-
ka, MSc. – to není záležitost fondu 2022, ale udělá se to … Tajemník – z provozního nákladu. Ing. 
Florianová – v rámci příspěvku. Místostarosta – k tomu bych se chtěl vyjádřit krátce. My tam tu pří-
lohu neuvidíme. Pokud bychom to řešili dodavatelsky, tak to ve fondu 2022 uvidíme pod akcí chodní-
ku B. Němcové za 600 000,- Kč. Ale v téhle chvíli to řešíme 300 - 400 000,- Kč. Teď ta přesná čísla 
samozřejmě nemá. Ale realizujeme to za 400 000,- příspěvku správě majetku města. Ale neuvidíme  
to úplně jednoduše. Jednoduše to nepoznáme. Mgr. Lang – vzhledem k tomu, že to nedáme dohroma-
dy, končím, radši se už neptám, asi to tak je. Budu Vám muset věřit. Ing. Procházka, MSc. – já jsem 
ještě potom zapomněl jednu zásadní věc. Docela, a myslím si, že není slučitelné, jakým způsobem 
jednotlivé složky platu a tadytohlensto, ale myslím si, že obrovská díra a stále neřešená a furt jenom 
odkládaná a neustále do toho cpeme, je zámek. To, že velkou položkou jsou, 1 000 000,- Kč, je tam 
dneska stále výstava na zámku, kdy se ani neví pořádně vlastník, pořádně se neví, komu se vlastně  
to platí. Chtělo by to taky pořešit a chtělo by to pořešit, než bude schválený rozpočet, aby se s těmi 
financemi případně, ušetřenejma, mohlo nějakým způsobem nakládat. Starosta – při své inteligenci 
přece toto nemůžeš takhle plácnout. Já nevím, jestli … Ing. Procházka, MSc. – to je podle mě zásad-
ní. U nejvíce nepotřebné věci, máme nevyšší navýšení. Nejvyšší navýšení je u MěKS. Starosta – ano. 
A co? Ing. Procházka, MSc. – tam je nejvyšší navýšení. Je to kvůli výstavě na zámku. Starosta – 
ano. Ing. Procházka, MSc. – kdy nás každý návštěvník stojí 300,- Kč. Je otázka, jestli si to můžeme 
dovolit jakoby. Bylo to všechno plánováno tak, že zámek budeme kupovat a kdesi cosi. Dneska vidí-
me, že to je prostě pasé. A neustále tam budeme cpát peníze? Starosta – ne. My necpeme tam peníze. 
My necpeme nikam peníze. Město Moravský Krumlov, tohle ZM rozhodlo, že ano, tuto výstavu bu-
deme mít. A jakákoliv výstava není zadarmo. Jsou tam prostě nějaké provozní náklady. Všichni nadá-
váte, že v Krumlově je a to použiji slovník támhle pana Langa, že Krumlov je mrtvé město a ve chvíli,  
kdy se ho snažíme oživit, tak je to zase špatně. Ing. Procházka, MSc. – no, pohřebiště je taky třeba 
rozšířit, to jo. Starosta – ty mluv … buď konkrétní … ty víš, jak to má být, že to má mít nějakou štáb-
ní kulturu. To znamená … navrhuji tady tohle, navrhuji nějaký způsob usnesení, … ne, že si ho teď 
vymyslíš, to už jsi měl mít dávno připravené. Mělo by to mít nějakou formu. Čili, toto je takový plácá-
ní, který…opakuji se při tvé inteligenci, je tě nedůstojné. Čili, je to tak, že pan magistr, že pan inženýr 
Procházka vznesl podnět na prošetření položky výstavnictví v rámci MěKS, Rada města se tím bude 
vážně zabývat. Pokud navrhne nějaké usnesení, bude předloženo na příštím jednání ZM k položce  
k rozpočtu. Vzhledem k tomu, že ani pan Široký a pan magistr Lang nevznesli jakýkoliv požadavek … 
Mgr. Lang – ještě jeden dotaz. Rozpočet není pro mě ne až tak přehledný. Zeptám se radši ještě jed-
nou, jako laik. Stav běžného účtu – jedná se tady o fond Moravský Krumlov 2022. Máme tady rozpo-
čet 2015 a upravený rozpočet 2015 byl nějakých 34 000 000,- Kč. Na příští rok je tam 10 500 000,- 
Kč. To znamená, že tam ubyde nějakých 25 000 000,- Kč. Starosta – jak ubyde? Ing. Florianová – 
těch 35 000 000,- Kč, to skutečně my uvidíme na běžných účtech města k 31. 12. 2015. V loňském 
roce, zůstatek roku 2014, tak tam se extrémně převádělo do letošního roku.  
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Jako zářný příklad byla taková ta dohoda o spolupráci se svazkem vodovodů a kanalizací, za nějakých 
6 - 7 000 000,- Kč, což už je třeba to, co už bylo jakoby kalkulováno v roce 2014, ne vlastně uskuteč-
nilo se, převedlo se do roku 2015. Takže vlastně, vlastně položka 8115 Zůstatky běžných účtů, tak  
to je skutečně běžný účet a zásadní je, že to není jakoby výsledek hospodaření jako takový, ale z 1/2, 
z ¼ se nám to přetransformuje, jakoby ne … vlastně, ty akce, které se nemohly realizovat, z nějakých 
důvodů se neprofinancovaly, tak se přesunují do dalšího roku. Takže v tento okamžik je tam můj od-
had za zhruba 10 500 000,- Kč, což už jsou fakticky aktuálně teď nějaké ty rezervy, které máte 
k dispozici + odhad, co se skutečně jakoby nepřevede, viz zůstatek na Sběrném dvoře, za myslím 
1 600 000,- Kč. Takže, takhle, když já to jakoby spočítám, tak to je zhruba ten odhad zůstatku běžného 
účtu. Mgr. Lang – takže na konci letošního roku tam máme 35 000 000,- Kč a příští rok tam budeme 
mít na konci asi 10 000 000,- Kč. Ing. Florianová – to je ale můj odhad. V tento okamžik tam může 
být samozřejmě i víc, protože skutečně se neví, zda se uskuteční vše, že vše se podaří ufinancovat, 
když to takhle řeknu. Když vím, že se klidně může něco stát, tak se to skutečně přetransformuje  
do dalšího roku. Bc. Široký – počkejte, to je teď naše cash flow? Ing. Florianová – to je v podstatě 
cash flow, ano. To je právě to…ano. Vy tam máte příjmy, výdaje a to financování je fakticky cash 
flow. Financování na straně + je cash flow, na straně – výdajů jsou splátky jistin úvěrů. Mgr. Lang – 
ale každopádně tam budeme mít míň. Ing. Florianová – snažím se Vám vysvětlit, že minulý rok byl 
bohatý na mimořádnosti. Mgr. Lang – a kolik těch mimořádností tam bylo? Ing. Florianová – tak 
jako například říkám…. Místostarosta – Sběrný dvůr například. Tajemník – dotace. Ing. Florianová 
– nebo právě ten Svazek vodovodů a kanalizací. Starosta – tak … tohle… pane magistře. Vzhledem 
k tomu, že jste byl dvakrát přítomen jednání Finančního výboru, pak jste byl … pak jsem se schválně 
Vás ptal na pracovním jednání zastupitelů, jestli má k tomu někdo nějaké připomínky … tohle všechno 
Vám mohlo být jasně, zřetelně vysvětleno. Víc k tomu … ano, máte na to právo, já to nezpochybňuji, 
jen říkám, že Vy … my se Vám to snažíme vysvětlit a evidentně to, nevím jak… Bc. Široký – mně  
to taky pomohlo. Starosta – vzhledem k tomu, že jsem další přihlášky do rozpravy neviděl, čtu návrh 
usnesení. Budeme schvalovat po částech.       
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet Města Moravský Krumlov pro rok 2016 s tím, že: 

- rozpočet příjmů činí 112 802,30 tis. Kč 
- rozpočet výdajů činí 115 098,30 tis. Kč 
- rozpočet financování činí 2 296,0 tis. Kč 
- rozpočet peněžního fondu FKSP činí 540,0 tis. Kč 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 2 -   LANG Petr, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc.  

      Zdrželi se: 1 - ŠIROKÝ Karel, Bc. 
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Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. v platném 
znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, kterými se má povinně 
řídit Rada města, jako výkonný orgán města: 

- v rozpočtu příjmů – příjmy celkem dle jednotlivých rozpočtových tříd 
- v rozpočtu výdajů – výdaje celkem dle jednotlivých oddílů 
- v rozpočtu financování – jednotlivé položky dle platné rozpočtové skladby 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Ma-
rie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - ŠIROKÝ Karel, Bc., LANG Petr, Mgr.  
 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb. v platném 
znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) jako závazné ukazatele, jimiž se mají povinně 
řídit právnické osoby zřízené Městem Moravský Krumlov:  

- příspěvky na provoz, účelově určené příspěvky na provoz a dotace na investice pro pří-
spěvkové organizace města dle předloženého rozpisu 

- odvody z odpisů pro příspěvkové organizace dle předloženého rozpisu 
 

Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vla-
dimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef 

Proti: 1 - PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc.   
      Zdrželi se: 3 - PROCHÁZKA Martin, Ing., LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc.   
 
Zastupitelstvo města stanovuje v souladu s ust. § 12 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb., v platném 
znění (rozpočtová pravidla územních rozpočtů) závazné ukazatele, jimiž se mají povinně řídit 
příjemci dotací nebo příspěvků z rozpočtu Města Moravský Krumlov: 
- dotace a příspěvky ve výši dle příslušného rozhodnutí RM, popř. ZM.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0, Zdrželi se: 1 - ŠIROKÝ Karel, Bc.   



8. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 07. 12. 2015 

 20

 
8. Obecně závazná vyhláška č. 2/2015 – Místní poplatek za provoz systému shromažďování, sběru, 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů - předkládá Mgr. Tomáš Tře-
tina, starosta města 

 
Starosta - V příloze předkládáme ke schválení návrh Obecně závazné vyhlášky města Moravský 
Krumlov č. 2/2015 o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 
využívání a odstraňování komunálních odpadů. Návrh výše uvedené obecně závazné vyhlášky  
se předkládá z důvodu nutnosti určit výši tohoto místního poplatku pro rok 2016. Sazba poplatku  
je dvousložková a tvoří ji částka, jejíž horní hranice je 250,- Kč za osobu a kalendářní rok a z částky 
stanovené na základě skutečných nákladů města předchozího roku na sběr a svoz netříděného komu-
nálního odpadu, jejíž horní zákonnou hranicí je až 750 Kč za povinnou osobu a kalendářní rok. Návrh 
sazby tohoto místního poplatku pro rok 2016 vychází z rozúčtovaných nákladů na sběr a svoz netřídě-
ného komunálního odpadu za rok 2014 Technické a zahradní správy a finančního odboru MěÚ Morav-
ský Krumlov. Dosavadní sazba místního poplatku činí 500,- Kč, návrh pro rok 2016 zůstává  
ve výši 500,- Kč. V návrhu této obecně závazné vyhlášky nedochází, v porovnání s předcházející míst-
ní vyhláškou, k žádným zásadním úpravám. Mgr. Lang – mám jen dotaz, jestli by, když dostáváme 
nějaké peníze od Ministerstva životního prostředí za recyklaci… Starosta – ne, nedostáváme od Mi-
nisterstva, dostáváme pouze z EKOKOMu za zpětný odběr. Mgr. Lang – jestli bychom nějakým způ-
sobem nemohli motivovat občany, když budou třídit odpad, aby se jim nějaká část vrátila zpět. V ně-
kterých obcích to funguje. Formou nějakých štítků, nějakých nálepek či něco takového. Prostě ten, kdo 
třídí odpad poctivě, tak, aby měl nějakou slevu za vývoz komunálního odpadu. Protože on když třídí 
…. Starosta – já si myslím, že město Moravský Krumlov třídí velmi aktivně. Viz poslední akce kabele 
na tříděný odpad. Zároveň je potřeba vnímat to, že 500,- Kč za odpad je částka, která je velmi blízká  
či příznivá vůči občanům, protože může být až 1 500,- Kč. A tady je potřeba vnímat to, že město ne-
zvyšuje tento poplatek. Snížení by vedlo k tomu, že náklady bychom hradili my. V rámci zpětného 
odběru nedostáváme tolik peněz zpět a nelze roztřídit, jestli dá … jakým způsobem bychom to potom 
dělali. V této chvíli je to velmi komplikovaný systém. Místostarosta – samozřejmě, je to možné,  
i v této chvíli se vypisují dotační programy. Je to otázka, jestli administrativa s tím spojená by nebyla 
tomu spíše na škodu, abychom se nedostali k tomu, že si to budeme pěkně evidovat a vracet a bude nás 
to stát na té administrativě víc než, co nám to přinese. Jakoby uvažujeme o tom, ty nabídky tady jsou, 
pokud se na to se službami města podíváme, je možnost o tom uvažovat. Ing. Raboň – já jen, že sou-
hlasím s panem starostou, efektivnost třídění odpadu několikanásobně vzrostla díky tomu, že jsme 
rozšířili sběrná hnízda, aktivně jsme se zapojili i s tím, že sběrná síť byla převedena na firmu EKO-
KOM. To je ta zmíněná firma, o které pan starosta mluvil. Funguje to perfektně, samozřejmě se nebrá-
níme, pokud dostaneme z vedení města nějaký úkol, abychom to prověřili, ty možnosti, určitě budeme 
spolupracovat. Mgr. Lang – o tohle mi jde. Já chápu, že třídíme třeba dostatečně, ale když budeme 
někoho motivovat, aby třídil víc a dali mu nějakou … nemusí to být sleva formou peněz, jde třeba  
o vstupenku na koupaliště zdarma či čímkoliv jiným … že bychom mohli dosáhnout ještě lepšího tří-
dění. Pokud by to šlo. Pokud to bude administrativně náročnější než celá tato akce … nebo … můžeme 
dávat vstupenku na zámek, tam nikdo moc nechodí. Starosta – já se těším na to, že Vás konečně uvi-
dím na zámku nebo na koupališti, pane magistře. Jestli Vás to bude motivovat … já Vám kolikrát i ten 
odpad odnesu nebo některým členům ODS …těším se, až některé členy ODS potkám na koupališti. 
V této chvíli vnímám Váš podnět, opět se tím bude Rada města seriózně zabývat. Prověříme …  
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Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2015 o místním poplatku za provoz systému shro-
mažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů v předlo-
ženém znění. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 19 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPA-
NSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., 
ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Přestávka 17.49 hod. – 18.00 hod.  
 
Odchod Josef Zpěvák - 18.00 hod. nyní zastupitelů celkem 189. 
 
 
10.  Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro PO SMM - 

předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města  
 

Starosta - Předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci SMM 
- pozemky /dle předložené sestavy/  v celkové pořizovací ceně     3.657.805,00 Kč 
- modernizace sběrného dvora odpadů v celkové pořizovací ceně  15.880.831,97 Kč 
- dětské hřiště – Polánka v celkové pořizovací ceně       359.426,00 Kč   

 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci SMM 
- pozemky /dle předložené sestavy/  v celkové pořizovací ceně   3.657.805,00 Kč 
- modernizace sběrného dvora odpadů v celkové pořizovací ceně  15.880.831,97 Kč 
- dětské hřiště – Polánka v celkové pořizovací ceně        359.426,00 Kč   

 
Prozatím nepřítomni: JURÁNEK Zdeněk, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0, Zdrželi se: 0  
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11.  Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro PO TaZS - 

předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta - Předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci TaZS - závěsné květináče na sloupy v celkové pořizovací ceně 134.152,82 Kč 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou 
organizaci TaZS 
- závěsné květináče na sloupy v celkové pořizovací ceně 134.152,82 Kč 
 
Prozatím nepřítomni: JURÁNEK Zdeněk, Mgr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., KOTKOVÁ Květo-
slava, Mgr. 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
12.  Místní komunikace Nad Haltýři - Dodatek č. 1 k Plánovací smlouvě ze dne 2. 10. 2014 – před-

kládá Mgr. Zdeněk Juránek, místostarosta města 
 
Starosta – čte materiál „ Zastupitelstvo města na svém 35. zasedání, konaném dne 15. 9. 2014 schváli-
lo přiloženou plánovací smlouvu o výstavbě komunikace v lokalitě „Nad Haltýři“ (pro nové zastupite-
le přikládám důvodovou zprávu). V letošním roce proběhla dvě výběrová řízení na zhotovitele této 
komunikace, která byla následně zrušena. V prvním případě pro vysokou nabídkovou cenu, překraču-
jící rozpočet o více jak 300 tis. Kč a ve druhém z důvodu neobdržení žádné nabídky, což bylo zřejmě 
způsobeno termínem dokončení akce, který byl v letošním roce, a stavební firmy již měli naplněny své 
kapacity. Tuto problematiku jsem konzultoval s navrhovateli a třetí výběrové řízení vyhlášeno 
s termínem dokončení do 30. 4. 2016. V této soutěži se přihlásilo již 5 zájemců, jejichž nabídky uvá-
dím níže. 
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Výsledné 
pořadí 

Obchodní firma/název/jméno, příjmení dodavatele/zájemce Nabídková 
cena bez 
DPH     

1 Lukáš Maršalík, Dukelských bojovníků 2869/147, 671 81, Znojmo, IČ 87692627 664 416,- 

2 Ekostavby Brno, a.s., U Svitavy č. 2, 618 00 Brno, IČ 46974687 748 251,- 

3 Miloš Ryšavý, stavební a obchodní firma, s.r.o., Vémyslice 241, 671 42, IČ 
28315049 887 386,- 

4 Colas CZ, a.s., Ke Klíčovu9, 190 00 Praha 9, IČ 26177005 898 515,44 

5 STRABAG a.s., Na Bělidle 198/21, 150 00 Praha 5, IČ 60838744 1 057 883,- 

Projektová cena byla ve výši 980 963,- Kč bez DPH.  
 
Z plánovací smlouvy vyplívá, že nyní vyzveme navrhovatele k zaplacení jejich podílu a následně uza-
vřeme smlouvu s vítězem výběrového řízení. Ten potvrdil, že není chopen v letošním roce stavbu pro-
vést a proto předkládám Dodatek č. 1 k Plánovací smlouvě, který náš závazek dokončení této místní 
komunikace posune do 30. 6. 2016, k projednání a schválení.“  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 1 k Plánovací smlouvě ze dne 2. 10. 2014 
s navrhovateli v předloženém znění a pověřuje starostu města jeho podpisem. 
 
Prozatím nepřítomen: JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr.   
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., KOCÁBOVÁ Helena, Ing., KOČÍ Ire-
na, KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA 
Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
13.  Oprava komunikace na ulici Řeznovická v místní části Polánka – předkládá Mgr. Zdeněk 

Juránek, místostarosta města 
 
Starosta – čte materiál „V roce 2014 byla dokončována kanalizace v místní části Polánka. Byla 
realizována i na krajské komunikaci na ulici Řeznovická. Aby byla tato komunikace opravena  
co nejlépe, vešli jsme v jednání se Správou a údržbou silnic (SUS) JMK a zhotovitelem o možném 
postupu viz přiložený dopis ze dne 4. 7. 2014 a položkový rozpočet podíl SUS (ve dvou variantách, 
kdy se nakonec podařilo doplatek stlačit na nižší cenu 231 204,- Kč bez DPH). Ze stany SUS JMK 
bylo sděleno, že tuto výši nemají v rozpočtu, ale když  by město polovinu uhradilo, zbylou část bude 
schopna dokrýt. Obdobně se takto dříve opravila spodní část na ulici Rakšická a proto byl tento postup 
schválen i nyní, a to na mimořádné RM dne 9. 9. 2014, viz přiložené usnesení.  
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Na následující RM dne 23. 9. 2014 byla na tuto opravu vyčleněna rozpočtovým opatřením č. 29/2014  
částka ve výši 150 000,00 Kč. Vzhledem k tomu, že je to částka nad 50 000,- Kč a opravuje se cizí 
majetek, musí celou záležitost projednat ještě ZM. Poskytnutí příspěvku bude realizováno formou 
úhrady faktury dle příslusné SoD z rozpočtu města. V rozpočtu města jsou tyto prostředky alokovány.“ 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí příspěvku na opravu komunikace ul. Řeznovická, 
místní část Polánka, ve výši 139 918,35 Kč. 
 
Prozatím nepřítomna: KOTKOVÁ Květoslava, Mgr.   
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o dílo na „Opravu podkladních vrstev komunikace ul. 
Řeznovická v Polánce“ se subjektem MBM TRADE CZ, s.r.o. Starokarolínská 308, Újezd nad 
Lesy, 190 16 Praha 9 a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
Prozatím nepřítomna: KOTKOVÁ Květoslava, Mgr.   
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
14.  Energetické úspory objektu Sokolovny – Dodatek č. 2 k SoD – předkládá Mgr. Zdeněk Jurá-

nek, místostarosta města 
 
Starosta – tento dodatek řeší méně práce a úsporu v určité výši. V rámci stavby „Energetické úspory 
objektu Sokolovny, Moravský Krumlov“ nebyly realizovány dvě revizní kanalizační šachty a nebyla 
čerpána rezerva ve výši 270 000,- Kč. Ve smlouvě o dílo je určeno, že i na méněpráce je třeba vypra-
covat dodatek ke smlouvě. Ten nyní předkládám projednání a schválení. Mgr. Lang – poprosil bych, 
zda by bylo možné dostat tu smlouvu. Místostarosta – smlouvu … jakoby? Mgr. Lang – smlouvu  
o dílo. Místostarosta – je standardně zveřejněná na stránkách města, ale můžeme ji samozřejmě po-
slat. Je uveřejněna na našem profilu zadavatele.  
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Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo číslo 38/2015 ze dne 14. 4. 2015 se 
subjektem OSP Moravský Krumlov, spol. s r.o., Okružní 394, Moravský Krumlov, IČO: 
29262593 na realizaci akce „Energetické úspory objektu Sokolovny, Moravský Krumlov“ 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jeho podpisem. 
 
Prozatím nepřítomna: KOTKOVÁ Květoslava, Mgr.   
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., 
OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
16.  Zápis z jednání OV Rokytná dne 13. 11. 2015 – předkládá Ing. Lenka Dobešová, předsedky-

ně OV Rokytná 
 
Starosta – vezmu to postupně. Projednáme žádost č. 1. Ing. Dobešová – to jsme se vyjadřovali pouze. 
Starosta – ano. K bodu č. 2 – opětovná žádost o okolí místního hřbitova. To se bude řešit s celkovou 
úpravou místního hřbitova. To je myslím jasné. Leopoldovská pouťová zábava, 5 000,- Kč, to jsem 
podepisoval příspěvek dnes. Žádost o nákup záclon, to již bylo vyřešeno. Záclony jsou nakoupeny. 
Veřejné osvětlení? Ing. Dobešová – jedno bylo zrušeno, je tam opravdu tma. Místostarosta – veřejné 
osvětlení jsme už řešili. Máme světlo, budeme řešit jen uchycení toho světla na ten stožár. To zname-
ná, že je to v řešení. Ing. Dobešová – děkuji. Starosta – připomínka č. 6. To zde minule konstatoval 
Ing. Šlapanský a připomínka při výměně, odstranění plomb, kontrola a zabezpečení. Ing. Šlapanský – 
k tomu bodu č. 6. Ty jsi říkal, že se tím RM bude zabývat, nikde jsem to nezachytil, takže bych rád 
věděl, jak to dopadlo. Starosta – RM se tím zabývala a trvá na svém původním rozhodnutí. Je to tak, 
konstatuji to správně? Ing. Šlapanský – a to je jaké? Místostarosta – přistoupili jsme k tomu tak, jako 
při úpravě chodníků, kdy bylo řečeno, že je možnost dodat materiál, občané si vše mohou opravit.  
To tam tak bude realizován ten chodník, město zaplatí obruby a občané tedy zaplatí o něco méně, než 
bylo původně řečeno. Materiál zaplatí město, tu samotnou pokládku zaplatí obyvatelé. Já jsem sám 
osobně v podstatě všechny obešel. Jsou s tím takto srozuměni i ti, se kterými jsme se o tom bavili 
na začátku.  
 
Návrh usnesení: 
ZM bere na vědomí Zápis z jednání Osadního výboru Rokytná ze dne 13. 11. 2015. 
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17.  Správa majetku města – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SMM 
 
1. Pozemky 
2. Prodej jednotek v domě č. p. 474, 475 
3. Prodej stavebních pozemků v Polánce 
 
1. Pozemky  
a) Odkup části pozemku par. č. 1274 
Starosta – já si prosím Vás dovolím nečíst důvodové zprávy. A otevřít rovnou rozpravu k jednotlivým 
bodům. Zde v důvodové části je poměrně srozumitelně popsáno, o které pozemky, o co se jedná.  
Má k tomu někdo nějaký dotaz? 
 
Návrh usnesení:     
Zastupitelstvo města schvaluje odkup podílů nově vzniklého pozemku par. č. 1274/2 o výměře 
104 m2, který vznikl oddělením z par. č. 1274 o výměře 626 m2 vedeném na LV 3635 pro obec  
a k. ú. Mor. Krumlov dle geom. plánu č- 2710-79/2015 za cenu obvyklou ve výši 22 000,- Kč  
od vlastníků s tím, že náklady s vyhotovením kupní smlouvy a návrh na vklad hradí kupující, 
daň z nabytí hradí prodávající, kupní cena bude uhrazena na účet Společenství vlastníků Břízo-
vá 260 a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPA-
NSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
b) Žadatel 
Starosta - Nový vlastník domu č. p. 1317 v Rokytné, požádal z důvodů dořešení majetkoprávních 
vztahů a tak dál, a tak dál. Je nutná k tomuto bodu rozprava? Zastupitelé – není. Starosta – čtu tedy 
návrh usnesení.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku  o výměře 6 m2 označeném v geomet. plánu  
č. 192-91/2015 jako díl „b“, který byl oddělen z pozemku parc. č. 3/1 o celkové výměře 6515 m2 
vedeném na LV 10001 v k. ú. Rokytná, tento díl „b“ bude sloučen s pozemkem parc. č. 51 dopo-
sud o výměře  177 m2 - po sloučení o výměře 183 m2,  vedeného na LV 2340 v k. ú. Rokytná  
za cenu 1050,- Kč + DPH žadateli a schvaluje převod z majetku SMM do majetku města a pově-
řuje starostu podpisem kupní smlouvy. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPA-
NSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
c) Bezúplatný převod 
Starosta – jedná se o bezúplatný převod pozemků mezi městem Moravský Krumlov a Jihomoravským 
krajem. Jedná se o plochy v katastrálním území v Polánce a v obci Mor. Krumlov. Má k tomu prosím 
někdo nějaký dotaz? Tak, dovolím si hlasovat o všech třech návrzích usnesení en bloc s tím, že se táži, 
zdali někdo vyžaduje oddělené hlasování? Nevyžaduje, nechávám tedy hlasovat o návrzích usnesení. 
Dovolím si tato usnesení nečíst.    
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvu města schvaluje bezúplatný převod pozemků par. č. 543/8 o výměře 61 m2, par.  
č. 543/10 o výměře 814 m2, par. č. 543/11 o výměře 78 m2, par. č. 543/18 o výměře 929 m2, par. 
č. 543/19 o výměře 51 m2, par. č. 543/36 o výměře 46 m2, par. č. 583/23 o výměře 128 m2 a po-
zemků, které vznikly zápisem geomet. plánu č. 309-428/2014 - par. č. 84/2 o výměře 10 m2, par. 
č. 104/3 o výměře 7 m2, par. č. 272/2 o výměře 63 m2, par. č. 292/4 o výměře 72 m2, par. č. 293/1 
o výměře 928 m2, par. č. 294/13 o výměře 13 m2, par. č. 349/11 o výměře  44m2 s příslušnými 
věcnými břemeny zapsanými na pozemcích, vše druh pozemku ostatní plocha, vedených na LV 
10001v k. ú. Polánka u Moravského Krumlova a obci Moravský Krumlov z majetku města  
do majetku Jihomoravského kraje, Žerotínovo nám 449/3, Brno, IČ:70888337. 
 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Darovací smlouvy, kterou město bezúplatně převádí 
pozemky z majetku města do majetku Jihomoravského kraje, Žerotínovo náměstí 449/3, Brno,  
a to par. č. 543/8 o výměře 61 m2, par. č. 543/10 o výměře 814 m2, par. č. 543/11 o výměře 78 m2, 
par. č. 543/18 o výměře 929 m2, par. č. 543/19 o výměře 51 m2, par. č. 543/36 o výměře 46 m2, 
par. č. 583/23 o výměře 128 m2 a pozemků, které vznikly zápisem geomet. plánu č. 309-428/2014 
- par. č. 84/2 o výměře 10 m2, par. č. 104/3 o výměře 7 m2, par. č. 272/2 o výměře 63 m2, par.  
č. 292/4 o výměře 72 m2, par. č. 293/1 o výměře 928 m2, par. č. 294/13 o výměře 13 m2, par.  
č. 349/11 o výměře  44m2 s příslušnými věcnými břemeny zapsanými na pozemcích, vše druh 
pozemku ostatní plocha, vedených na LV 10001v k. ú. Polánka u Moravského Krumlova a po-
zemky par. č. 234/2, 234/17, 234/26, 234/28 a 234/35 vedených na LV 10001 v k. ú. Rokytná. 
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Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Darovací smlouvy, kterou město nabývá z majetku Ji-
homoravského kraje nabytí do majetku města   nově vzniklé pozemky par. č. 1764/16 o výměře  
6 m2 – ost. plocha, ost. komunikace a par. č. 1764/17 o výměře 300 m2 – ost. plocha, ost. komuni-
kace, které vznikly oddělením dle GP 2602/76/2014 z pozemku par. č. 1764/2 o výměře 22163 m2, 
na kterém vázne věcné břemeno, zřízené ve  prospěch spol. E.ON Distribuce, a.s., vedeném na 
LV 908, v k. ú. Mor. Krumlov z majetku Jihomoravského kraje, Žerotínovo náměstí 449/3, Br-
no, IČ: 70888337 do majetku Města Moravský Krumlov v předloženém znění a pověřuje staros-
tu podpisem smlouvy. 
 
EN BLOC 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPA-
NSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
d) Prodej pozemku par. č. 646/26 
Starosta - Na základě zveřejněné výzvy – záměru prodat pozemek par. č.  646/26 o výměře 739 m2 
v k. ú. Mor. Krumlov vedeném na LV 10001 za minimální kupní cenu 500,- Kč/m2  byla doručena  
na SMM Mor. Krumlov, přís. org., Zámecká 17, Mor. Krumlov pouze jedna nabídka žadatelů, kteří 
požadovanou jistinu 10.000,- Kč složili 2. 11. 2015. Dne 24. 11. 2015 komise provedla otevření nabíd-
ky a nabízená cena je 501,- Kč/m2. O vyhodnocení nabídky a doporučení zastupitelstvu města bude 
jednat rada města dne 1. 12. 2015, doporučení rady bude sděleno na zasedání zastupitelstva města. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par. č. 646/26 o výměře 739 m2 v k. ú. Mor. 
Krumlov vedeném na LV 10001 žadatelům za kupní cenu 501,- Kč/m2  tj. 370 239,- Kč, 
s podmínkou, že úhrada kupní ceny a podání návrhu na vklad do katastru nemovitostí se usku-
teční nejpozději do 22. 12. 2015 a uzavření kupní smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPA-
NSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Zastupitelstvo města schvaluje převod pozemku z evidence majetku SMM do evidence majetku 
města a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPA-
NSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
2. Prodej jednotek v domě č. p. 474-475 
Starosta – tady poprosím ředitele SMM o komentář. Pan Čemerka - Zastupitelstvo města na svém  
2. zasedání dne 2. 3. 2015 schválilo prodej jednotek 474/2, 474/101, 474/7, 475/102, 475/1, 475/2, 
475/3, 474/102, 475/6 v domě č. p. 474-475 znění smlouvy o budoucí kupní smlouvě a smlouvy o ad-
vokátní úschově schválila rada města. Nyní předkládáme ke schválení smlouvy o budoucí kupní 
smlouvě, smlouvy o advokátní úschově a kupní smlouvy (bude předána k zápisu do katastru nemovi-
tostí po zaplacení kupní ceny na svěřenecký účet), které budou s jednotlivými kupujícími uzavřeny. 
K bytu 475/2 byla smlouva o budoucí kupní smlouvě a smlouva o advokátní úschově již zastupitel-
stvem města a schválena. Materiál připravovala Mgr. Palátová. 11. 12. 2015 by měl přijít notář, který 
vše ošetří z právní stránky. Mělo by dojít k úhradě kupní ceny za byty. Máme tu nachystané smlouvy, 
pokud je schválíte, tak je nechám podepsat panem starostou tak, aby se vše stihlo. Pokud by se to ne-
stihlo, došlo by k navýšení ceny o 21 %. Starosta – nechám hlasovat o všech znění usnesení EN 
BLOC. Vyžaduje někdo samostatné hlasování? Nevyžaduje.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě, Smlouvu o advokát-
ní úschově a po splnění podmínek vymezených ve Smlouvě o budoucí kupní smlouvě i řádnou 
Kupní smlouvu, v předloženém znění mezi městem a žadatelem, jejíchž předmětem je prodej 
bytová jednotky 474/2 (2+1) za cenu 579.163,- Kč vymezené na LV 4561 s podílem 5972/86616  
na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 vedeném na LV 4560 v k. ú. Mor. Krumlov 
a prodej jednotky 474/101 (garáž) za cenu 167678,- Kč vymezené na LV 4561 s podílem 
1729/86616 na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 vedeném na LV 4560 v k. ú. 
Mor. Krumlov. 
          
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě, Smlouvy o advokát-
ní úschově a po splnění podmínek vymezených ve Smlouvě o budoucí kupní smlouvě i řádnou 
Kupní smlouvu, v předloženém znění mezi městem a žadateli, jejíchž předmětem je prodej  by-
tové jednotky 474/7 (2+1) za cenu 575672,- Kč vymezené na LV 4561 s podílem 5936/86616  
na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 vedeném na LV 4560 v k. ú. Mor. Krumlov 
a prodej jednotky 475/102 (garáž) za cenu 183 389,- Kč vymezené na LV 4561 s podílem 
1891/86616 na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 vedeném na LV 4560 v k. ú. 
Mor. Krumlov. 
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Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě, Smlouvy o advokát-
ní úschově a po splnění podmínek vymezených ve Smlouvě o budoucí kupní smlouvě i řádnou 
Kupní smlouvu, v předloženém znění mezi městem a žadatelům, jejíchž předmětem je prodej  
bytové jednotky 475/3 (3+1) za cenu 738 016,- Kč vymezené na LV 4561 s podílem 7610/86616  
na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 vedeném na LV 4560 v k. ú. Mor. Krumlov 
a prodej jednotky 474/102 (garáž) za cenu 186007,- Kč vymezené na LV 4561 s podílem 
1918/86616 na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 vedeném na LV 4560 v k. ú. 
Mor. Krumlov. 
 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Kupní smlouvy, v předloženém znění mezi městem  
a žadatelům, jejíchž předmětem je prodej bytové jednotky 475/2 (2+1) za cenu 561 416,- Kč vy-
mezené na LV 4561 s podílem 5789/86616 na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 
vedeném na LV 4560 v k. ú. Mor. Krumlov. 
 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě, Smlouvy o advokát-
ní úschově a po splnění podmínek vymezených ve Smlouvě o budoucí kupní smlouvě i řádnou 
Kupní smlouvu, v předloženém znění mezi městem a žadatelem, jejichž předmětem je prodej 
bytové jednotky 475/1 (1+1) za cenu 428 166,- Kč vymezené na LV 4561 s podílem 4415/86616  
na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 vedeném na LV 4560 v k. ú. Mor. Krumlov.  
 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě, Smlouvy o advokát-
ní úschově a po splnění podmínek vymezených ve Smlouvě o budoucí kupní smlouvě i řádnou 
Kupní smlouvu, v předloženém znění mezi městem a žadatelem, jejichž předmětem je prodej 
bytové jednotky 475/6 (2+1) za cenu 562 289,- Kč vymezené na LV 4561 s podílem 5798/86616  
na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 vedeném na LV 4560 v k. ú. Mor. Krumlov. 
 
EN BLOC 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPA-
NSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
b) Prodej jednotky 474/5 – p. Bohumil Jedlička 
Starosta - Ředitel SMM byl pověřen zaslat opakovanou nabídku na odkup bytů stávajícím nájemní-
kům, kteří doposud neprojevili zájem o odkup bytové jednotky. Na tuto nabídku se reagovala zájem-
kyně, resp. její syn, který by bytovou jednotku č. 474/5 (2+1) vymezenou na LV 4561 s podílem 
5976/86616 na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 vedených na LV 4560 v k. ú. Mor. 
Krumlov se souhlasem zájemkyně odkoupil za nabízenou cenu 579 551,- Kč. Rada města projednala 
tuto žádost a doporučila ji ZM ke schválení. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej bytové jednotky 474/5 (2+1)  vymezené na LV 4561 s  po-
dílem 5976/86616 na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 vedených na LV 4560  
v k. ú. Mor. Krumlov za cenu 579 551,- Kč p. Bohumilu Jedličkovi, Sídliště 360, Mor. Krumlov  
a uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě a Smlouvu o advokátní úschově a po splnění pod-
mínek vymezených ve Smlouvě o budoucí kupní smlouvě i řádnou kupní smlouvu, 
v předloženém znění. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPA-
NSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
3. Prodej stavebních pozemků Polánka 
Starosta – čte návrhy usnesení. Ing. Procházka M. – já jenom bych měl takovou poznámku. Ta nove-
la zákona o DPH, tak byla schválena 22. 12. 2014. Přijde mi to jenom trochu pozdě … že si po roce 
vlastně zjistíme, že takovej zákon existuje, bude se vztahovat na prodej parcel. Přijde mi to na takový 
dlouhý lokte, trochu … Starosta – s tím se nedá nic jiného, než souhlasit.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci ohledně zatížení kupní ceny stavebních pozemků 
v Polánce (ul. Luční) o příslušnou sazbou DPH. 
 
Zastupitelstvo města schvaluje navýšení minimální kupní ceny 500,- Kč/m2  stavebních pozemků 
v Polánce (ul. Luční) o příslušnou sazbu DPH dle Zákona č. 235/2004 Sb. v platném znění  
a úhradu daně z nabytí nemovitých věcí kupujícím v případě účinnosti změn v Zákonném opat-
ření Senátu o dani z nabytí nemovitých věcí – předpis č. 340/2013 Sb. od 1. 4. 2016 o doplnění 
DPH u ceny v Pravidlech pro realizaci prodeje stavebních míst na ul. Luční v Polánce. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, 
Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPA-
NSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr. 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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18.  Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
Starosta - k dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence.  
 
 
19.  Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
Starosta - k dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé.  
 
 
20.  Diskuze  
Ing. Lang – chtěl bych se zeptat velitele MěP. Připravuje se nějaká vyhláška, zákonné opatření,  
že strážníci musí mít středoškolské vzdělání. Mělo by to platit od 01. 01. 2016 s účinností  
od 01. 03. 2015. Chtěl bych se zeptat a nechci samozřejmě jména, jen jestli se to dotkne města? Velitel 
MěP – ne, nedotkne se to MěP, ani strážníků. Všichni mají úplné středoškolské vzdělání. Mgr. Koší-
ček – mám jen takový dotaz. Vím, že jsme dnes schválili rozpočet roku 2016, ale během těch diskuzí 
na Finančním výboru, jsme také diskutovali otázku, zda ZM požaduje provizorní rozpočet v tak po-
drobné verzi, jak jsme celá léta zvyklí. Diskutovali jsme tu variantu, zda by bylo možné a samozřejmě 
pro paní Ing. Florianovou, která ten rozpočet chystá, zda by bylo mnohem jednoduší pracovat … teď 
jsem se do toho trošku zamotal … táži se Vás, zda opravdu trváme na tom, aby to provizorium bylo 
v tak podrobné variantě. Mluvili jsme o tom, že by bylo … Starosta – my nemáme provizorium. Mgr. 
Košíček – letos. Ale v minulých letech, kdy jsme schvalovali rozpočet až v únoru, tak jsme byli 
zvyklí, že jsme měli nachystané dvě varianty. V podstatě paní inženýrka pracovala na provizorní vari-
antě v podobě konečného rozpočtu, a pak zase v únoru, kdy jsme měli ostrá data z toho předešlého 
roku a mohli jsme opravdu pracovat s tvrdými čísly, ho dělala jakoby znovu. Takže ho dělala dvakrát. 
Padl tam i návrh, zda bychom opravdu nebyli schopní pracovat s tou variantou, že bude leden pořešen 
rozpočtovým provizoriem jednou dvanáctinou rozpočtu předešlého roku, ale nebude chystán 
v takových intencích každé té položky zvlášť … provizorium. A opravdu si sedneme v únoru na ostrou 
variantu rozpočtu a schválíme ten rozpočet jakoby už finální. My jsme se v podstatě nedopracovali 
k tomu, proč to potřebujeme v tak podrobné variantě na podzim. Starosta – ten rozpočet nemůže být 
schválen v menším rozsahu než je. V podrobném rozpisu. Tento rozpočet je již tak zestručněný,  
že zestručnit jej již nelze. Mgr. Košíček – ty mi Tomáši nerozumíš. Starosta – já myslím, že vím,  
co chceš říct. V této chvíli se podařil sestavit návrh rozpočtu a nepředpokládá se, že by jako příští rok 
jsme pracovali, navrhovali rozpočtové provizorium, pokud se nestane něco zcela mimořádného. Sou-
hlasí se mnou Ing. Floriánová? Mgr. Košíček – tomu tak úplně nerozumím. A jak to budeme dělat? 
Starosta – nebudeme navrhovat rozpočtové provizorium, ale budeme za rok, touto dobou … bude 
předložen návrh rozpočtu. Mgr. Košíček – ale to je to, co ti říkám. To, co jsme tam diskutovali. My 
pořád pracujeme jakoby s nepřesnými čísly, byť přesným rozpočtem. A my jsme říkali, proč to musí-
me jakoby směřovat tímto směrem, a nejsme schopni schválit rozpočet v únoru, kdy máme data 
v lednu, na konci ledna. To máme data tak, jak jsme doopravdy dopadli. Já se jenom táži na praktické 
uchopení této podoby? Já jsem prozatím od nikoho nedokázal zjistit, proč to tak máme. Ing. Procház-
ka, MSc. – tam jde o to, že by se nemusel vytvářet tak podrobný rozpočet provizoria. To znamená, 
nezabral by tolik práce a času. Prostě by se schválil, tak jak se vždycky schválil bez jakýkoliv dalších 
úprav a potom se vycházelo z reálného rozpočtu. Protože, možná se na mě díváte jakoby s despektem, 
ale zajímalo by mě, jestli rozumíte tomu rozpočtu, takhlens ….jak byl předložen, co se dneska schva-
lovalo. Hádám, že … já třeba ne. Ty čísla, pokud se na to mám dívat, těžko si, pokud nemám dokon-
čený rok, těžko si dokážu představit realitu. To znamená, lepší je skutečně mít … toto proběhlo 
…protože je to je neustále, že se někam bude ještě něco překlápět a něco to … a ve výsledku, když  
se podíváte na ty položky, tak jsou prostě neporovnatelné.  
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To znamená, že jednoduší je nezatěžovat aparát provizoriem do takového detailu, jít automaticky na 
to, jak to šlo a potom schvalovat rozpočet v reálných číslech. Místostarosta – počkáme na letošní rok, 
ve chvíli, kdy … Starosta – můžeš mě nechat domluvit? Neušetří se čas tím, že … drahý čas Ing. Flo-
rianové tím, že se bude připravovat stručnější rozpočtové provizorium. Ing. Procházka, MSc. – my ho 
nechceme stručnější, my ho právě nechceme stručnější. Mgr. Košíček – my chceme 1/12 v lednu,  
a pak plnej rozpočet v únoru. Já nechápu … Starosta – musí se schválit i provizorium. Mgr. Košíček 
– ano. Ing. Procházka, MSc. – ale nemusí být stručně. Stejně se do něho nikdy nikdo nevrtal. Je to 
provizorium, kopie předešlého rozpočtu. Mgr. Košíček – já té první jakoby nerozumím. Já se táži, 
proč to děláme takhle? Na nic jiného se neptám. Rozumíš. Já neříkám, že je to lepší nebo horší. Já to-
mu nerozumím. Ing. Florianová – jestli do toho mohu vstoupit. Tady je taková ta problematika možná 
v jedné věci. Rozpočtové provizorium je tady zvyklost zpracovávat v rozsahu návrhu rozpočtu. Návrh 
rozpočtu už máte v podstatě předkládaný v návrhu rozpisu rozpočtu. Tam už možná nevíte, z pohledu 
dotací, co jsou evropské peníze, co jsou naše zdroje, co jsou podíly města a podobně. Ale fakticky  
už podrobněji to rozhodně … to už by bylo tak složitý, že vlastně byste se skutečně v ničem nedopočí-
tali. Tam je zásadní jen to, co chtěl Mgr. Košíček jakoby navrhnout. Že by se vrátilo do režimu  
od příštího roku, to znamená pro rok 2017 na vlastně k tomu režimu zpracovávání rozpočtového provi-
zoria s tím, že rozpočtové provizorium by bylo ve formě konstatování fakticky … např. 1/12 čerpání 
rozpočtu tak, jak třeba říká státní rozpočet, 1/12 schváleného nebo upraveného rozpočtu předcházející-
ho roku a vlastně až budete mít tzv. ostrá čísla…jen a pouze výsledek hospodaření za předcházející 
rok, tak abyste mohli jakoby porovnat vlastně skutečnost toho předcházejícího roku s návrhem rozpoč-
tu. Zazněla tady i taková ta diskuze, jestli je vůbec jakoby vhodné nebo je vůbec účelné vázat skuteč-
nost nějakého roku k návrhu rozpočtu dalšího roku. Ono v některých případech se to prostě pořád 
komplikuje tím, jak to, že tam bylo 50 000,- Kč a teď je tam 150 000,- Kč … to už …jako vázat  
to úplně přesně, striktně na to, co bylo předcházející rok, tak nevím, jestli je někdy to pravé ořechové, 
to překlápět do toho roku následujícího. Potom se dostáváme do toho srovnávání nesrovnatelného nebo 
do srovnávání třeba projektového hospodaření s tím běžným hospodařením a podobně. O to jsem  
se letos snažila očistit o to, že vlastně v tento okamžik, kdy skutečně dostáváte ostrá čísla, která sku-
tečně budou v režimu … ano, to je očekávaný příjem, to jsou očekávané výdaje a to co bude jakoby na 
víc, tzn., že to dostanete + kdyby vlastně nebyl zůstatek hospodaření řekněme 10 000 000,- Kč ale 
20 000 000,- Kč, tak + 10 000 000,- Kč se nabere jedním rozpočtovým opatřením a toto rozpočtové 
opatření Vám nabere přebytek jakoby hospodaření a vloží se do rozpočtové rezervy. Je to to, co jste 
vždycky v podstatě měli. Tady se jen jedná o to, že teď v tento okamžik tato rozpočtová rezerva je, 
suma sumárum 9 000 000,- Kč, minule byla 15 000 000,- Kč. Takže to je jediný rozdíl. Tam potom já 
skutečně nevidím jediné … že by ten rozpočet prostě při těch dalších schvalování nebo přitom, jak 
máte ta ostrá čísla toho ukončeného roku, že by byl jiný. On v podstatě jiný nebude. On bude možná 
v něčem … že Vy budete mít možnost toho srovnání, které opravdu někdy nemusí být to úplně to dob-
ře. Bc. Široký – já v zásadě nechápu, o čem se tady bavíme. Já ještě neslyšel o žádné soukromé firmě, 
že by fungovala s nějakým rozpočtovým provizoriem. Rozpočet na další rok se přece stanovuje  
na základě toho, co si ta firma může dovolit. Samozřejmě, že se vychází z historických dat, ale k tomu 
není potřeba dokončenej rozhodně celej rok. A je to přece o tom, že se tady dohodneme na nějakým 
rozpočtu, a pak je na manažerech, to znamená na Vás a na nás, abychom jsme ty čísla dodrželi  
či je nedodrželi a jakoby čekat, jak dopadne rok, abych mohl naplánovat rok další, aby to bylo tak ně-
jak stejně a nebylo to divný, tak se to teda nedělá. A rozhodně to tak není správně. Mgr. Košíček –  
to je sice pravda, ale my jsme tam celý rok doháněli sdílené daně, že jo. Ono to tam jeden čas vypadalo 
i v řádu několika milionů a pořád jsme jakoby věštili, jak ono to dopadne. Jak dopadne ten rok. Jak  
se podaří státu vybírat. Ona zase soukromá firma se chová v mnoha případech jakoby i možná korekt-
něji či transparentněji než ten stát, že jo.  
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U soukromé firmy si ten byznys nějakým způsobem řídíte a ovlivňujete Vy. Ale tady ve spoustě polo-
žek čekáte, jak to ten stát za Vás zvládne a co Vám teda nakonec bude přerozděleno nebo nebude, že 
jo. Takže ono to zas tak úplně není. V té firmě máte jakoby víc možnost ten proces ovlivňovat. Staros-
ta – já si dovolím tuto debatu ukončit s tím, že vnímáme zase ten podnět. Probereme to ještě jednou. 
Místostarosta – pojďme to jakoby vyzkoušet. Tady to, o čem se bavíme, budeme v půlce ledna vědět. 
Budeme vědět, jakým způsobem se ten rozpočet zachová, jakým způsobem to rozpočtové opatření 
bude vypadat a budeme s tím moci vycházet, jestli nám to tak bude vyhovovat. Můžeme se pak o tom 
pobavit. Mgr. Košíček – neříkám nic proti jedné či druhé variantě, já jen chtěl vědět, proč to tak histo-
ricky je. Bc. Široký – rozpočet je přece živý materiál, který se vyhodnocuje průběžně v průběhu roku  
a když vidím, že v nějaké položce to nejde, tak holt ho strouhnu tomu člověku, tak prostě mu řeknu,  
že tohle neudělá a hotovo. Je to jenom o tom, jak to uřídí ti, co to řídí, že jo.  
 
Návrhová komise – 18.31 hod. – 18.39 hod.  
 
21.  Usnesení   
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl: Mgr. Jan Košíček 
 
 
22.  Závěr 
Pan starosta ukončil jednání v: 18.51 hod.  
 
 
Zapisovatelé:   
        ………………………………….. 
                        Ing. Bc. Lucie Vyžrálková 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

       Ing. František Šlapanský 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                            Ing. Milan Jelínek 
V Moravském Krumlově, dne 14. 12. 2015 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


